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1 TILRETTELEGGING 

 Hyttekomiteen 

Innledning 

Bodø og Omegns Turistforening (BOT) drifter 15 hytteanlegg. BOTs hytter har totalt 264 sengeplasser 

og 250 senger.  

Fra Egnarbua nede i flomålet til Tåkeheimen på toppen av Svartisen har foreninga et overnattingstilbud 

som dekker de fleste ønsker og behov.  

Hyttekomiteens sammensetning 

Knut Storteig, Hans-Magnus Herstad, Tor Magne Andreassen. Heidi Mæland (leder), Berit Naustvoll.  

Bruk av hyttene 

Et telleår er ca starten av oktober til slutten av september påfølgende år, alt avhengig av når 

tilsynsgruppe avslutter for sesongen.  

Dette telleåret:  

• har det vært 6975 overnattinger mot fjorårets 6789.  

• har det vært 362 dagsbesøk på hyttene, mot fjorårets 347. 

• har det vært 5976 besøkende, mot fjorårets 5451. 

• kan de fleste hyttene vise til moderat økning i overnattingstallene.  Vi tolker det som en fortsatt 

sakte retur til tiden før Korona-stengingen.  Totalt for alle hyttene er det 2,7 % økning 

sammenlikna med 2023. Størst prosentvis økning har Beiarstua og Jordbruhytta, begge med 

rundt 37% økning.  

• har Gjælentunet (spesielt Hovedhuset) stor tilbakegang. Dette skyldes helt klart utfordringene 

med manglende parkering fra juni og ut året. Lønsstua har og stor tilbakegang.  

Felles for begge anleggene er svikt i gruppebestillinger.  

• har det vært 18 overnattinger hver natt fordelt jevnt over året. Det er det samme som i 2023.  

Det er et stykke opp til 21 – tallet før Coronaen.  

• er inntekter pr overnattingsdøgn kr 184,-, mot kr 157.- i 2023. En økning på kr 27.- pr 

overnatting. 

Overnattingsprisen steg i 2024 med hhv kr 50/100 for medlem/ikkemedlem.. 

Dette telleåret er det:  

• de fleste hyttene som kan vise til økt besøk. Dette gjelder de små anleggene – så vel som store 
Lønsstua. Vi tolker det som en sakte retur til tiden før Korona-stengingen.   

• Gjælentunet som har den største tilbakegangen. Dette er for så vidt venta, da økningen i 2022 
var eksepsjonell høy. Beiarstua har og en markant tilbakegang.  

 

Den lange trenden: 

For BOT er det viktig å se tall over tid. I et 10-årsperspektiv (2014-2024) har vi kun en liten økning 

(2%). Da sammenlignes snittet for de siste 10 år med 2024. De hyttene med størst økning er Argalad 

(38%), Tåkeheimen (37%) og  Trygvebu (27%).  

Bestillings-/betalingssystemer: 

Alle hyttene har nå anledning til forhånds - så vel som etterhånds - betaling.  

Det er en økende andel gjester som benytter forhåndsbetaling, og en stadig synkende andel 

kontantbetalinger.  

Alle hytteanleggene, med unntak av Beiarstua, Lønsstua og Trygvebu, har fortsatt betalingskasse for 

kontant betaling.   

Foreninga har i alle år purret på manglende innbetalinger og for 2024 er det sendt purringer for ca kr 

50 000. Det er vesentlig mindre enn tidligere år. Det kan se ut som færre glemmer å betale når det er 

mulighet for forhåndsbestilling.  
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Komiteens virksomhet 

Møter 

Komiteen har i 2023 vært samlet til 9 møter, og behandlet 59 saker. 

Det har også i år vært avholdt møter med enkelte hyttetilsyn. Dette er en praksis som vil bli videreført i 

2025.  

I år har det og vært egne møter med hovedstyret og jubileumskomiteen. 

Det årlige hyttetilsynsmøtet. 

Dette ble i år arrangert på Nordland kultursenter med 24 deltakere fra 12 anlegg. I tillegg var styret og 

administrasjonen representert. Hyttetilsynsmøtet er en viktig faglig og sosial møteplass for alle 

tilsynene. Anlegg som ikke var representert: Tåkeheimen og Egnarbua. 

Saker på årets tilsynsmøte var:  

- Prosjekt ‘Tilgjengelighetsløftet’. 

- Friluftlivets år 2025 

- HMS-risikokartlegging av hyttedrift. 

- Utkast nye forskrifter for gasshandtering på DNT-hytter. 

- Solcelleanlegg. 

- Standard på hyttene våre. 

- Andre driftsformer. 
 

Frivilligsystemet/Mobilise  

Hyttekomiteen bruker systemet for å ha oversikt over hyttedrifta, samt for å ha tilgang til en base av 

frivillige som kan kontaktes for hjelp ved dugnader ol. 

Systemet gir ansvarlige for hyttedrifta/dugnader en samlet oversikt over personer, deres interesser for 

dugnadsarbeid og kontaktinfo.     

Hvert hytteanlegg har sin egen ‘side’ i frivilligsystemet hvor tilsyn enkelt får tilgang til informasjon om 

hytta, samt kan gjøre de registeringene som kreves for den vanlige drifta av hytta.  

Samarbeid med andre komiteer. 

Det er viktig å tenke bredt i tiltak, ut over de enkelte sektorene i BOT. Dette kunne vi prioritert høyere i 

året vi nå legger bak oss. I år har alle komiteledere hatt felles informasjonsmøte.  

Hyttekomiteen og Rutekomiteen har i tillegg samarbeidet om stinettet rundt Trygvebu og Lurfjellhytta.  

Utbedringer med hel-/ delvis ekstern finansiering  

Her følger en kort oversikt over tiltak ut over ordinær drift: 

• Tilgjengelighetsløftet   

4 veinære hytter har fått et løft for bedre tilgang for bevegelseshemmede.  

◦ Hytter: Gjælentunet/Trygvebu/Lønsstua/Beiarstua  

◦ Arbeid som er gjort kan sammenfattes slik:  

▪ Markeringsstriper for innendørs trapper og dørkarmer, samt utendørs terrasser. Det 

gjelder alle hyttene og er spesielt beregnet for synshemmede.  

▪ Grusing av sti. Sti er anlagt i ca 1 mtr bredde på tre av hyttene.   

▪ Sanitær. Gjælentunet har nå eget HC-toalett. Dette er og toalettet for Kårstua. 

▪ Innendørs tilrettelegging. Kårstua er gjort enklere tilgjengelig for rullestolbrukere. 

Dørstokker ol er modifisert.  

◦ Økonomi. Foreninga har fått alle utlegg dekt av eksterne midler (ca kr 100.000.-). I 

tillegg er det lagt ned ca 500 dugnadstimer.  

◦ Informasjonsarbeid: I 2025 må utbedringene informeres om til aktuelle 

brukere/brukergrupper. 

 

• Gassanlegg.  

I 2024 er det gjort en vurdering – og oppgradering - av gassanlegg på flere av hyttene. Dette er 
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et initiativ med bakgrunn i en alvorlig episode hos en annen DNT-forening. De konkrete 

tiltakene er beskrevet i omtalen av de enkelte hyttene.  

Så gjør også DNT sentralt en vurdering av gasshåndtering og DSB-forskrifter. Dette er ikke 

ferdigstilt enda, men de foreløpige ‘lekkasjer’ fra DNT sentralt viser at vi lokalt er på rett vei. 

En videre oppgradering fortsetter i 2025. Utgiftene dekkes delvis av egne midler. 

 

• Ildsteder.  

Det er i år byttet totalt 5 ovner. I tillegg er det byttet noen ovnsrør.  

Det er innvilget totalt kr 100.000,- i ekstern finansiering og utbedring av ildsteder vil dermed 

være 100% ekstern finansiert.  

Arbeidet vil bli videreført i 2025. 

 

• Verktøy til hyttearbeid.  

BOT fikk tildelt diverse utstyr til hyttedrifta fra MOTEK.  

Verdien på utstyret er beregnet til kr 80.000.- og er tatt i bruk ved flere av anleggene.  

En fullstendig oversikt over utstyr som kan benyttes ved hyttedugnader er tilgjengelig i 

frivilligsystemet.  

 

• Ombygginger/renoveringer 

◦ På Bjellåvasstua er to soverom renovert, Utgifter totalt ble kr 39.000,- og derav er kr 

37.000,- betalt av eksterne midler.  

 

◦ På Midtistua er det byttet vinduer i hytte 2 samt bordkledning mm på uteboden.  

Tiltaket kom på ca kr. 80.000,- og er finansiert eksternt.  

 

◦ På Papphuset jobbes det videre med bygget. I år er vinduene restaurert og kommet på 

plass. Mye materiell er innkjøpt, fløyet opp og vil komme på plass i 2025 

Beregnet åpning av hytta: September 2025. 

Alle utgifter er finansiert av eksterne midler  

 

◦ På Trygvebu  er det montert nytt tidsur for strøm, ombygd senger på to soverom, kjøpt inn 

nytt toalettsystem.  

Noe arbeid gjenstår til 2025.  

Alle utgifter finansieres av eksterne midler.  

Se ellers pkt ‘tilgjengelighetsløftet’ over 

 

Prosjektsøknader for perioden 2024-26:  

Hyttekomiteen ser det som viktig å søke eksterne midler til alle utbedringsprosjekter av en viss 

størrelse. I 2024 har vi startet papirarbeidet med Jordbruhytta og Lurfjellhytta. 

Hyttesponsorer blir synliggjort på hyttenes side på UT.no  

Forsikring: 

Bygninger og dugnadsfolk er forsikret i Gjensidige. Det gjelder ulykke-, bygning- og løsøreforsikringer. 

HMS 

BOT ønsker å holde fokus på helse, miljø og sikkerhet.  

Hyttetilsynene sender inn rapportskjema, som er en del av grunnlaget for den årlige rapportering.  

Innrapportering gjør at foreninga kan være oppdatert på hygienetiltak, samt ha kontroll på brannsikring, 

gass og at risikovurderinger blir fulgt opp.  

• HMS-registrering er en obligatorisk oppgave for tilsynene. I år er det flere hytter med 

manglende tilbakemeldinger. I år mangler HMS-innrapportering fra flere  hytter. 

Da har vi avvik som må følges opp, da foreninga bør ha ‘orden på dette syskrinet’.    
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• Førstehjelpsutstyr ved dugnadsarbeid.  

Det er utarbeidet liste over obligatorisk innhold i førstehjelpspakke på hyttene. Tilsynene er 

ansvarlig for å komplettere eget utstyr. For ordens skyld: Dette er utstyr som ikke er tilgjengelig 

for gjester, men oppbevares avlåst.  

Dette er fortsatt ikke på plass på alle anleggene.   

 

• Kompetansetiltak for tilsyn 

I årets hyttetilsynsmøte ble risikokartlegginga for hyttedrift nøye gjennomgått og diskutert.   

Med unntak av Tåkeheimen og Egnarbua er dermed alle tilsynsgrupper oppdatert på tenkning 

omkring dette temaet.  

Tilsynenes drift og vedlikehold av hyttene 

Timeregnskap 

Hyttetilsynene har utført dugnadsarbeid for vel 3300 timer. Herav reisetid på nesten 1200 timer. Dette 

inbefatter også prosjekter utenom ordinær drift som har generert rundt 550 timer.  

Dette er omtrent 700 flere timer enn i 2023. 

I tillegg har det i prosjekt Papphuset medgått nesten 760 timer i 2024. 

Det er viktig for synliggjøring av det frivillige arbeidet at alle tilsyn fører timer fortløpende. Foreninga 

må fortsatt arbeide med å komme underrapporteringa til livs.  

Fortløpende rapportering for alle hytteanleggene gjøres via ‘hyttas side’ i Frivilligsystemet. 

En mer detaljert oversikt over arbeid på hver hytte følger under.  

Hyttekomiteen har med sin virksomhet, med møter og annet arbeid, en ‘timeseddel’ på ca 620 timer 

Til sammen innenfor hyttedriften får vi nesten 4700 dugnadstimer i løpet av 2024., det er  ca 900 timer 

mere enn i 2023. En stor takk til alle! 

 

Dugnadsdeltakere.  

Flere frivillige har vært med på fellesdugnader. Disse kommer i tillegg til hyttetilsynene, hyttekomiteen 

og andre tillitsvalgte.  

Kontaktperson på de enkelte anleggene er ansvarlig for innrapportering av navn  

Det er muligheter for flere hytter å invitere frivillige til dugnad, og det kan på sikt være en 

rekrutteringsarena for framtidige tilsyn. 

 

Vedlikehold og økonomi 

For å antyde omfanget av vedlikehold i brukte kroner er det i år brukt ca kr 405.000.- (pr. 11.12.2024)  

på ordinært vedlikehold, drift og tilsyn på alle våre hytteanlegg.  

I tillegg kommer eksterne midler til prosjekter omtalt over.  

Om man også skulle sette en moderat timesats på den ubetalte dugnadstiden, vil en se at det er utført 

arbeid for ca kr 1.450.000,- bare i ’arbeidspenger’.  

Det ’vanlige tilsynet’ består av bla rundvask, maling, sengetøyskift, dotømming, snemåking, sørge for 

forbruksmateriell, vedforsyning og annet enklere vedlikehold.  Dette er grunnplanken i all hyttedrift.  

Dokumentering gjøres av de enkelte tilsyn i Frivilligsystemet.    

Her følger en oversikt for de hyttene som har utbedret anlegget utover det vanlige tilsynet:  

1. Argaladhytta  

Hytte 2: Gassflaske er flytta utendørs og plassert i eget metallskap.  

Det er og gjort et større arbeid med opprydding etter flom august 2023. 

2. Beiarstua 

Hytte 1: Innvendige dørkarmer er malt med kontrastfarge (tilgjengelighetsløftet). Ny ovn.  
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Hytte 2: Ny ovnsdør.  

Utvendige overganger på terrasser/trapp malt med kontrastfarge (tilgjengelighetsløftet). 

3. Bjellåvasstua 

Hytte 2: Innvendig gasskanne er flytta utendørs og plassert i eget gasskap. 

Hytte 1: Nye ovnsrør, familiekøye montert i rom 3.    

4. Fellvasstua 

Gasskanne flytta fra bod til kjøkken.  

Tidsur (2t intervall) montert på vaskerommet.  

Oppstart på ‘prosjekt oppjekk’.  

5. Gjælentunet 

Egnarbua: Gasskanner plassert i eget gasskap. Ny kokeplate, utbedret rørsystemet.  

Kårstua: Tilrettelagt for rullestol ytterdør + innvendige dørstokker, samt malt dørkarmer 

(tilgjengelighetsløftet). 

Hovedhuset:  Malt innvendige dørkarmer, samt trappeneser (tilgjengelighetsløftet). 

Uteområdet: Nygruset sti, inventar på HC-toalett (tilgjengelighetsløftet) 

6. Lurfjellhytta  

Hytte 1: Montert sengelys.  

7. Lønsstua   

Hytte 1: Byttet to vinduer (bad og et soverom).  

Montert handlist (tilgjengelighetsløftet). 

Hytte 2: Markeringsfarge dørkarmer innendørs (tilgjengelighetsløftet). 

Bod/Uteområdet: Gruset stiene på tunet og ut til parkeringsplass. Innkjøpt materialer til 

utbedring vedboden (tilgjengelighetsløftet). 

8. Midtistua  

Hytte 1: Ny ovn, Ferdigstilt arbeid med renovering vedbod.  

9. Trygvebu 

Ute: opparbeidet god sti og trapp fra vei og ned til hytta. Utbedra adkomst toalett/vedbod, 

(tilgjengelighetsløftet). 

Inne: ferdigstilt familiekøyer to soverom, nytt tidsur for strøm.    

10. Tverrbrennstua 

Hytte 1: Ny ovn  

Hytte 2: Ny ovn. Nytt stubbgulv ferdigstilt. Ny regulator og to batteri.  

11. Tåkeheimen  

Hytte 1: Ny ovn  

Hytte 2: Gasskap levert – ikke montert  

12. Kvitsteindalsgammen.  

Degradert til nødbu. Må følges opp neste driftsår. . 

 

Nye/avgåtte tilsyn. 

Velkommen til alle nye og takk til alle dere som har avslutta.  

Det er bra at nye øyne og hender vil bidra til drift av hyttene framover. 

• Lønsstua:  

◦ Sluttet: Inger Johanne Jarnes  

◦ Ny: Endret tilsynsmodell for denne hytta fra høst 2024. 

• Fellvasstua 

◦ Sluttet: Tone Sundsfjord, Gunnar Pedersen 
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◦ Ny: Heidi Meland. 

 

Sluttord og frampeik 

Utfordringene og oppgavene for alle hyttetilsynene og -komiteen vil fortsatt være:  

- å opprettholde kvaliteten på hyttene, samt legge til rette for flere og lengre opphold.  

- å gjøre hytteopplevelsen positiv for ferske, så vel som mer erfarne besøkende.  

- å melde inn alle utbedringer som blir gjort via lenke på ‘hyttas side’ i frivilligsystemet slik at 

aktuelle nettsider kan bli ajourført.   

 

2024 har ikke gitt det løft i antall overnattinger en hadde forventa.  

For BOT er det to faktorer som utpeker seg spesielt:  

- Utfordringer med parkering på Gjælentunet og  

- Færre gruppebestillinger til Gjælentunet og Lønsstua.   

 

I friluftslivets år (2025) vil det være viktig at BOT tar tak i disse utfordringene.    

Helt til slutt: 

En stor takk og honnør til alle tilsynene for arbeid gjort i 2024! 

 Rutekomiteen 

Rutekomiteen har i 2024 bestått av Fred Kramer, Bjørnar Nystrand, Ellen R. O. Strand og Paul Bakke 

(leder) 

Generelt om virksomheten: 

Knapt 50 personer utfører tilsyn og vedlikehold på de 37 rutene vi for tiden har ansvar for. Alle rutene 

har fungerende tilsyn som har avlevert rapport.  

Rutekomiteen har hatt 9 ordinære møter og i tillegg ad hoc-pregede møter med enkelte tilsyn, 

samarbeidsparter som Fjelltjenesten, nasjonalparkforvaltningen osv. 

Rutekomiteen har møtt i Styringsgruppa for Nordlandsruta i flere todagers møter. 

Årlig gjennomføres på våren felles samling for alle tilsynene våre der vi snakker om alle sider ved 

tilsynsjobben. Viktige samarbeidsparter som Fjelltjenesten/Statskog og Nasjonalparkforvaltningen 

inviteres til møtet. 

 

Rutetilsynene har utført 833 dugnadstimer. 

Rutekomiteen har utført 619 timer administrativt og fysisk arbeid i felt 

En gruppe frivillige «Andre» har utført 444 timer arbeid med merking av nye traseer, brubygging og 

reparasjoner. 

Samlet dugnadsinnsats vedr. rutenettet i 2024: 1896 timer 

Arbeid som er utført: 

På høstparten sender rutetilsynene inn sine rapporter om tilstanden på rutene og arbeid som er utført og 

behov for videre arbeid. 

Rutekomiteen har vært engasjert i gjennomføring av flere mer omfattende prosjekt, noen ganger i 

samarbeid med tilsynene. 

 

1. Fullført kloppeprosjektet i Falkflogdalen og ny bru over Stabbursdalselva. 

2. Sikring av område på Rallarstia (i Glomfjord) og forsterkning/sikring av bru i 

Djupdalen. 
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3. Ny Bru over Knallerdalselva i Graddis (Etter bruhavari Hans stormen i 2022) 

4. Ny bru over Raudbekken i Graddis 

5. Statskog har bygd ny bru over Argaladelva (Etter bruhavariet Hans stormen i 2022). 

6. Ruta mellom Skorrigorri og Lurfjellhytta er lagt om, lengre opp i terrenget mot sør. 

7. Ruta fra Beiarstua opp på Gråtådalsrygge/ Monsfjellet er lagt bort fra Reingården og 

lengre mot syd forbi Monsvatnet  og ny trasee oppover fjellsiden. 

Oppgaver for 2025 

 

1. Gjennomføre samling for rutetilsynene mai/juni i Saltstraumen 

2. Bygge ny stålbru over Lomvassbekken nord for Midtistua. Eksisternde bru er ødelagt av 

snøtyngde for tredje gang. 

3. Vurdere ny ståbru over Raudielva på stien fra Steindalen nedover mot Saltfjellstua. 

4. Omlegging og sikring av ruta mellom Børvatn og Lurfjellhytta. Ny sti bort fra 

hytter/bebyggelse. 

5. Vurdere samordning og av rutene til Lurfjellhytta fra syd og øst. 

6. Omlegging av stien fra Trygvebu rett mot nord fra hytta til den treffer eksisterende sti en halv 

km nord for hytta. 

7. Merking av ny rute fra Røkland stasjon langs traktorvei til Jordbruhytta 

8. Merking til Tåkeheimen (Jfr Besøksplan for Saltfjellet/Svartisen nasjonalpark) 

9. Vintermerking Tollådal/Skulneset til Bjellåvasstua (Jfr besøksplan ovenfor) 

10. Avklare bruk av trasee på første del av Telegrafruta (Jfr prosess med Saltdal kommune og bruk 

av Friluftsloven) 

11. Kartlegging og prioritering av nye etterspurte kloppeprosjekter. 

12. Oppsetting av skilt med advarsel mot ferdsel i Åselidalen vinterstid. (Ved p-plass Åseli, ved 

Skarvatn og Lurfjellhytta) 

 Tussvatnetkomiteen 

 

Fra åpningen 6. april 2024 

I 2024 åpnet huset for bestilling! På en aprilvinterlørdag med flott vær ble åpningsarrangementet holdt. 

Ordføreren kom og økset snora for den offisielle åpningen, generalsekretæren i DNT hadde 

eventyrstund, det var kaker, kaffe og akebakke og mye mye mere – en flott dag! 

Videre ble det holdt flere dugnader hvor det ble gjort mye forskjellig. Dette både med noen dugnader 

med påmelding for alle, interne dugnader for komiteen og noen «utvalgte» personer – og enkeltbesøk 

av de i komiteen med diverse arbeid. Noen ganger er det slik at arbeidet flyter best om en ikke er for 

mange – andre ganger passer det supert med så mange som mulig (til en viss grense)! 

 

Ting som er blitt gjort dette året:  

Forberedelser før åpning. 
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Åpningsarrangementet med alt som tilhørte det, med god hjelp fra mange personer. 

Flaggstanga kom på plass om kvelden før åpningsdagen. 

Vedskjul og utebod ble gjort ferdig (Bodøs koseligste utedo?!). 

Vedarbeid, som vil være en del av driften her for å lage området rundt huset og naustet slik vi ønsker at 

det skal bli. Og for at det skal være nok fyringsved til enhver tid. 

Plasslaget kjøkkenbenk fikk sin siste del på plass i år og dermed er det ikke fare for at noe forsvinner 

ned i bakkant av benken. 

Rydding, spesielt på loftet er vi også i mål med. Så her gjenstår bare noen detaljer i forhold til interiør. 

Nye takrenner fikk vi også på plass, og her må det nevnes at dette har vi fått sponset av EssPartner. 

Vinduer er byttet i første etasje og vi har igjen å bytte oppe på de to soverommene. 

Historieutstilling naustveggen. 

Nærturmålbeskrivelser ved Tussvatnet i perm. 

Infotavle med dør. 

Etterisolering av tak i gangen er påbegynt og der fortsetter vi det nye året. Her gjenstår også taket over 

inngangsdør. 

Miljø/HMS 

I forhold til HMS etterfølges dette, men det er som alltid potensiale for forbedring på dette området. 

Mye av det gamle beholdes i dette prosjektet, og materialer som lå i huset fra tidligere har blitt benyttet 

i arbeidet. Materialrester brukes også så godt det lar seg gjøre. Altså kan Tussvatnet - med bevaring av 

det gamle huset - absolutt sies å være et bærekraftig prosjekt - som jo er veldig i «tidsånden» nå! 

Selvsagt er det ellers kjøpt inn nye ting til nødvendig vedlikehold som må utføres. 

Statistikk 

Totalt er det brukt anslagsvis 506 timer på dugnad i 2024 tilknyttet Tussvatnetkomiteen! 

Konklusjon og planer framover 

I 2024 nådde vi målet vårt om åpning av huset for bestilling. Så er det stadig ting som skal gjøres 

videre, både med huset, utendørs og da forhåpentligvis det neste prosjektet naustet. Lagring, badstu, 

dagsturhytte med vedovn for å kunne holde seg varm (uten overnatting) er noen av ideene som er 

foreslått for dette bygget. En søknad til kommunen angående bruksendring må kanskje gjøres før arbeid 

kan startes her. 
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Utedoen over – og høstspeiling i Tussvatnet under 

 



12  Bodø og Omegns Turistforening 

 

2 TURAKTIVITET 

 Turkomiteen 

Turkomiteen består ved utgangen av 2024 av Tine Tangen, Ingunn Anke og Nina Eriksen (leder).  

Turkomiteen har hatt stor utskiftning i medlemmer siste år, og kom sent i gang i 2024. Det har derfor 

bare vært avholdt 2 komitemøter i 2024, samt to turledermøter, - ett i mars og ett i oktober, der også 

styrets kontaktperson for Turkomiteen Arild Olsen deltok.  

Årets viktigste oppgave har, som tidligere, vært innsamling av turforslag fra aktive turledere, samt 

kontroll/retting og oversendelse av turkomiteens fellesturer til BOT kontoret. 

Turlederutdanning og turledersituasjonen 

I 2024 har det som tidligere år vært fokus på krav til turleders formelle kompetanse. Største utfordring 

er mangel på godkjente vinterturledere. Det ble utdannet noen nye vinterturledere i 2023, - men med 

stadig strengere krav til hvem som kan lede vinterturer, blir det likevel færre vinterfellesturer framover.  

Her må også nevnes muligheten for godkjenning av turleder for «enkeltoppdrag». Dette er en foreløpig 

løsning for vurdering og godkjenning av turleder som mangler formell kompetanse. Da vurderes 

turtrase, eksponering, turleders kompetanse mv. før evt. godkjenning av turleder for aktuell tur. 

Turledermøter 

Turkomiteen har som nevnt over gjennomført to turledermøter, - i mars og oktober. Godt oppmøte på 

begge møter. Alle turledere ble invitert til møtene som har hatt fokus på hhv. planlegging av 

sommerturer 2024 og vinterturer 2025. På møtene har det også vært orientert om og diskutert 

godkjenning av turledere, nye rutiner, turleders ansvar osv. 

 

Turaktivitet 

Det har vært gjennomført: 

5 stk vinterturer med overnatting - 53 deltakere  

8 stk vinterturer - dagstur - 66 deltakere  

10 stk sommerturer med overnatting - 108 deltakere  

10 stk sommerturer - dagstur - 60 deltakere  

 

5 av 38 turer ble avlyst. Dette skyldes for det meste lite/ingen påmeldte/dårlig føreforhold.  

Dugnadstimer 

Turledelse:   2.719  timer  

Turkomiteen:     67 timer 

Til sammen: 2.786 dugnadstimer 

Miljøpåvirkning 

Turkomiteens aktiviteter er i all hovedsak miljøvennlige. Det unngås å legge turer til områder som har 

sårbare biotoper. 

Felles bilkjøring og bruk av kollektiv transport benyttes når dette er hensiktsmessig. 

Vi har ikke kjennskap til at komiteen har bidratt til noe som har negativ konsekvens for ytre miljø. 
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Sikkerhet 

Det er i første rekke turledernes ansvar å sørge for sikkerheten på turene. Våre erfarne turledere 

vurderer bl.a. om påmeldte deltakere er skikket for krevende turer, om vær og føre er tilfredsstillende 

for å gjennomføre planlagt tur osv. 

Turlederne skal utføre risikovurdering før gjennomføring av krevende turer. I 2024 er nesten alle 

fellesturene risikovurdert, både sommer og vinter. Det mangler bare risikovurdering for 2 turer, den ene 

ble avlyst og den andre en kortere dagstur. 

Det er levert turrapporter for de fleste av de gjennomførte turene. Det er bra og viser at den delen av 

turlederjobben begynner å komme på plass.  Under punktet «Uhell/spesielle hendelser» er det meldt om 

et tilfelle der deltaker gikk gjennom isen ved henting av vann. Det fikk ikke alvorlige følger, men 

hendelsen ble rapportert til BOT kontoret ved daglig leder. Det er også meldt om utfordring med 

aggressiv hund på fellestur, og stilt spørsmål ved hvilke krav vi stiller deltakere som ønsker å ha med 

hund på tur. Begge tilfeller vil bli tatt opp til diskusjon/læringspunkt på neste turledersamling. Sikkerhet 

har vært tema på turledermøtene. Vi har ikke kjennskap til brudd på sikkerhetsrutiner. 

Konklusjon 

Turkomiteen gjør sammen med aktive turledere, en viktig jobb for å få folk på tur. Utfordringen 

framover er å øke antall godkjente turledere.  

 

Statistikk for turkomiteens turer: 
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 Barnas turlag Bodø 

I 2024 har det blitt arrangert mange fine og varierte turer med Barnas Turlag. Komiteen har bestått av 

Inger Trælnes, Ida Johanne Nova, Rune Lundli og Carina Jelstad. Inger Trælnes, Carina Jelstad og 

Runde Lundli gikk ut komitéen i høst og Marte Storm Larsen, Silje Normann og Martin Vågeng kom 

inn fra 17. oktober. Fra da har komiteen bestått av leder Silje Normann, Ida Johanne Nova, Martin 

Vågeng og Marte Storm Larsen. Marte Storm Larsen overtar som leder 1. januar, og Silje Normann 

fortsetter som komitemedlem. Viktoria Skipnes har representert kontoret fram til 1. november, og 

etterpå har hennes vikar Katrine Alm overtatt. Foruten turledermøtet i oktober hvor 

vinterturprogrammet ble planlagt ble det holdt et planleggingsmøte for sommerturene for turlederne. 

Komiteen hadde møte og avslutningsmiddag 15. februar, og juleavslutning i desember.  

Turaktivitet 

Barnas Turlag planla 21 turer og aktiviteter i løpet av 2024. Fire av turene ble avlyst av ulike årsaker, 

blant annet lite påmeldte eller frafall blant turledere. Dette inkluderte bl.a. overnattingsturene til 

Tussvatnet og Tverrbrennstua og grotteturen. På noen få av turene har det vært få påmeldte, men stort 

sett har det vært godt oppmøte. Det har til sammen deltatt 704 deltakere på 23 turer og arrangementer 

med 230 registrerte dugnadstimer for turlederne i 2024.  

16. april gjennomførte vi en «bli kjent med Barnas Turlag»-samling, men der møtte det ingen opp. Det 

ble gjennomført en åpen kveld for Barnas Turlag i Maskinisten i september med til sammen 48 

deltakere inkludert turlederne. Det ble laget pizza på bål, og Turbo møtte opp og lekte med barna. Vi 

fikk ikke rekruttert nye turledere, noe som var et av målene med åpen kveld, men fikk en fin prat med 

foreldre som kanskje blir med etter hvert. Vinterens isfisketur ble veldig populær, og det kom mange 

flere deltakere enn dem som var påmeldt, 90 stykker til sammen. Rebusturen fra Turisthytta hadde 

meget god deltagelse med 50 oppmøtte som koste seg i finværet. En super tur med mange gode 

tilbakemeldinger. Martin og Viktoria hadde med seg nesten 40 deltakere på buldretur hvor det ble 

klatring, ulike uteaktiviteter og bål i nydelig vær. Grotteturen til Svarthammarhola ble dessverre avlyst 

på grunn av få påmeldte. Som i fjor ble det også i år kajakklek med på Vatnvatn med Silje Normann og 

Ida Nova som turledere, et samarbeid med Rett Kjøl, som var veldig populært, med mye lek både i og 

utenfor kajakkene. Også høstturene hadde god deltagelse, med 36 oppmøtte på Halloweenturen, hvor 

Martin stilte opp som Turbo utkledt som spøkelse.   

Årets sommerleir ble dessverre avlyst på grunn av mangel på leirledere, men vinterleiren ble avholdt 

som planlagt ved Rune Dyping og Marie Stabell Rødsand. Vi planlegger både vinter- og sommerleir i 

2025, og må jobbe med å finne leirledere.   

Kom deg ut-dagen  

På kom deg ut dagen i vinter kom det rundt 250 deltakere som var med på aking og grilling. Turbo kom 

også og var med. Det var et fint arrangement med veldig godt oppmøte. DNT ung var også der og hadde 

akekonkurranse. Kom deg ut-dagen fungerer veldig fint i samarbeid med Røde Kors, Kirkens Bymisjon 

og Bodø Idrettsråd som stiller opp med akebrett og skiutstyr, samt instruktører til Telenors skikarusell 

og er med på å promotere arrangementet i forkant. Samarbeidet skal fortsette videre.  

På kom deg ut-dagen i høst som ble avholdt i kombinasjon med 2/3/7-toppsturen møtte Turbo opp 

sammen med DNT ung som hadde stand med SUP på Svartvatnet. Fantastisk å ha noen slike som stiller 

opp med godt humør og tar utfordringer på strak arm! Totalt var det 6 turledere + 2 gjesteturledere 

(venner av turledere som hjalp til) som hadde ansvar for SUP og lage god stemning ved Svartvatnet for 

rundt 100 forbipasserende deltakere på 3/7-toppsturen i tillegg til andre turgåere.  

Det har vært et godt samarbeid med DNT ung, og det gode samarbeidet vil fortsette også til neste år 

med felles Kom deg ut-dag og andre aktiviteter. På denne måten kan BOT arrangere utedag på samme 

sted med ulike aktiviteter for å nå enda flere familier med både små barn, eldre barn og ungdommer.  

Turledergruppa i Barnas Turlag 

Det har i år vært noe utskifting av turledere i Barnas Turlag, men det er per nå 10 turledere, så det er vi 

veldig fornøyde med. 5 nye turledere ble rekruttert til møtet i oktober og Bjørn Didriksen, Kari Ofstad, 

Robin Andreassen og Åsmund Ødegård fikk tatt ambassadør- og aktivitetslederkurs 30. november. Det 

ble også avholdt aktivitetslederkurs i mars, og både da og i november var kursholder Martin Vågeng, 

som i tillegg ofte stiller opp som Turbo og nisse på Romjulsturen. Vi har hatt en kampanje i høst for å 
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rekruttere nye turledere, med plakater, posting på nettsted og i sosiale medier. Rekruttering via bekjente 

har likevel vært mest effektivt. 

Turbotråkk 

For tredje gang ble det arrangert Turbotråkk i Bodø. I år var det tretten barnehager som meldte seg på, 

elleve for første gang. TurboTråkk er et tilbud gjennom Den Norske Turistforening (DNT) der det 

legges til rette for en artig turdag for barnehager. Alle barnehagene som melder seg på innen fristen, får 

tilsendt en utstyrspakke bestående av Turbobamse, banner, diplom, natursti, turbingo og aktivitetshefte. 

TurboTråkk er en aktivitetsdag der barnehagene selv legger opp aktivitetene slik det passer dem best. 

Fire barnehager i Bodø har fått besøk av Turbo i løpet av året.  

Sosiale media 

En god rekrutteringsarena for Barnas Turlag er å bruke Facebook-siden hyppig. Per dags dato har siden 

2837 følgere. Det er 70 mer enn i 2023. Turene blir promotert med poster og ved å betale for annonser. 

Barnas turlag har også en egen Instagramkonto for å kunne nå ut til enda flere og spre turtips og 

turglede sammen med barn på tur. Den har i skrivende stund 170 følgere, 17 mer enn i fjor og 63 

publiserte innlegg.  

Det er blitt trykket opp brosjyren «Turungen» med oversikt over neste års vinter- og vårturer, som ble 

sendt ut til medlemmer av Barnas Turlag i mai og desember. I desember ble det også sendt ut til mange 

av barnehagene som deltok på Turbotråkk, og vi håper det kan være med på å inspirere enda flere til å 

bli med på tur.  

 

Komiteen ser tilbake på et godt turår med godt oppmøte på nesten alle turene med et variert turprogram 

fra lavterskelturer i skogen til kajakkdag og hundekjøring for de eldste. Vi er svært fornøyd md å ha 

rekruttert mange nye turledere og ser frem til et spennende turår også i 2025. 

 

 DNT ung Bodø 

Medlemmer 

Ved utgangen av 2024 er det totalt 442 medlemmer i DNT ung Bodø. Dette er en oppgang fra i 

fjor da det var 416 medlemmer.    

Styret 

Etter årsmøtet i februar har styret bestått av Erlend Owe, Egil Kristoffersen, Sara Norrman, Julia 

Biegun og Per Morten Bjarnesen. Ingeborg Bergin ble valgt inn i mars. Sara Norrman gikk av som leder 

i mai og ble nestleder. Erlend Owe ble valgt som leder i mai og trakk seg i august, og det har ikke blitt 

valgt ny leder. På styremøtet i oktober ble det avtalt at Katrine fra kontoret skal hjelpe til med å holde 

tråden i styret, men at det skal være så flat struktur på styret som mulig. Det er for tida 5 personer i 

styret, og vi skulle gjerne ha greid å rekruttere noen flere. Viktoria Skipnes fra administrasjonen har 

jobbet med DNT ung frem til slutten av oktober, og fra begynnelsen av oktober har Katrine Alm, 

hennes vikar, gradvis overtatt jobben med å følge opp styret. 

Etter årsmøtet har det vært gjennomført styremøter i januar, mars, mai, august og oktober, i tillegg til et 

møte og juleavslutning med middag og bowling i desember. Det har vært godt oppmøte på 

styremøtene.   

Turer og andre aktiviteter 

Det har blitt planlagt mange turer og aktiviteter i løpet av året. Fem av dem har blitt avlyst av ulike 

grunner. På noen av aktivitetene har det vært få påmeldte, og vi bør vurdere hvordan vi kan promotere 

dem bedre. Det ble ikke gjennomført Grønn Fredag i år, da det ble vanskelig for styremedlemmene å 

stille pga. jobb. Dersom dette blir vanskelig i fremtiden kan vi vurdere å legge arrangementet på en 

annen dag. På Kom deg ut-dagen i februar satte DNT ung opp banner og flagg ved gapahuken på 

Bestemorenga. Der delte de ut kaffe og kakao til dem som kom innom, og arrangerte akekonkurranse i 
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samarbeid med Barnas Turlag. Det var bål, masse folk og god stemning. Mange var innom, men bare en 

person møtte opp til DNT ung sitt arrangement. På høstens Kom deg ut-dag og 2/3/7-toppstur i høst var 

DNT ung sammen med Barnas Turlag med stand med SUP ved Svartvatnet. Her kom rundt 100 

personer innom for å prøve seg på SUP. Barnas Turlag og DNT ung kommer til å fortsette samarbeidet 

på kommende arrangementer.  Turprogrammet har i løpet av året vært variert med lavterskelturer, og 

turer for de som vil utfordre seg litt mer. Blant annet nordlystur, middag på bål, hundekjøring, hyttetur 

og badstuetur på PUST. På hundekjøreturen var det mange veldig unge deltakere. Vi hadde også 

strandryddetur nedenfor Jektfartsmuseet i slutten av mai. Styret har planlagt nye, fine turer i 2025, bl.a. 

nordlystur, hyttetur til Beiarstua og hundekjøretur. Kanskje også en skitur hvis vi finner turledere.    

DNT ung planla til sammen 20 turer på turprogrammet i 2024. Av disse ble 5 turer avlyst grunnet få 

eller ingen deltakere. Grotteturen ble avlyst pga mangel på guider, men vi skal prøve å få gjennomført 

den over nyttår. Det ble gjennomført 16 turer i løpet av året 2024. Generelt har det vært få deltakere på 

våren og sensommeren, men på høsten ble det en stor oppgang i antall deltakere, og flere av turene som 

har vært gjennomført har vært fulltegnet.  Vi kommer til å samarbeide med Studentinord om noen turer 

i 2025.  

Dugnadstimer 

I forbindelse med aktivitetene er det registrert til sammen 402 dugnadstimer, fordelt på turplanlegging 

og turledelse. Til styremøteforberedelser og møtevirksomhet er det beregnet at styret har brukt til 

sammen 100 timer. Til administrative oppgaver i styret og sosiale medier er det brukt 50 timer.  

 

Vervetiltak og markedsføring 

11. september var Viktoria samt Silje Normann fra styret på Nord universitet i forbindelse med 

arrangementet “Byen til campus” for å informere om DNT ung. Det var minst 60 studenter som var 

innom som fikk lære mer om tilbudet vårt. I høst har vi laget plakat og postet på SOME, nettside og 

nyhetsbrev for å rekruttere nye turledere.  

Vi har samarbeidet med Studentinord om noen gratis arrangementer for å komme i kontakt med 

studenter, og disse arrangementene har stort sett vært fulltegnet. Vi har brukt penger på å promotere 

arrangementer på SOME hvis det har vært få påmeldte. Vi planlegger å dra på både universitet og 

skoler for å snakke om DNT ung over nyttår.  

Tidligere har årsmøtet vært viktig for å rekruttere nye styremedlem, og vi har det i tankene når vi 

planlegger årsmøte for 2025.  

Styret legger ut bilder fra turene sine på Facebook og Instagram for å markedsføre DNT ung. Per i dag 

har DNT ung 3615 følgere, noe som er en liten nedgang fra 3624 i fjor. På Instagram har DNT ung 

1130 følgere mot 1124 følgere i fjor. Vi bør gjøre mer for å nå ut til flere i sosiale media. Vi planlegger 

bl.a. kurs i bruk av sosiale media over jul. 

Nasjonale/Regionale samlinger i DNT ung 

Per Morten deltok på DNT ung sitt landsmøte på Lillehammer.  

Miljøengasjement 

Det ble ikke arrangert Grønn Fredag i år, men det har vært strandryddetur i mai, og det planlegges ny 

strandryddetur i 2025. Da håper vi at vi også får arrangert Grønn Fredag igjen.  

X-ung 

I år har det vært arrangert tre turer for de eldste i Barnas Turlag og de yngste i DNT ung. Dessverre 

mangler vi turledere, og har for tiden bare to stykker, og dermed blir det lite aktivitet fremover. Det 

jobbes med å rekruttere nye turledere. Turene har vært i Mørkvedhallen klatresenter, til Løp gård og 

med kajakk på Vatnvatnet. Det har vært godt oppmøte på turene, så vi håper at vi får i gang tilbudet 

med iallfall én vintertur kommende sesong. På de tre turene har det vært til sammen 34 deltagere og det 

har vært brukt 30 dugnadstimer. 
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Konklusjon 

Det har vært et år med mange fine turopplevelser, og flere av turene har vært fulltegnede. Da det er 

sannsynlig at noen av medlemmene i styret kommer til å forlate ved neste årsmøte, er det viktig at vi 

jobber på for å rekruttere nye medlemmer. Vi har foreløpig planlagt 5 turer denne vinteren og våren, 

men håper på at det kan bli enda. I tillegg planlegges et brattkortkurs, et dagkurs skred og muligens et 

introkurs til vintertelting. Styret håper at 2025 blir et bra år med mye turglede og aktivitet for både 

medlemmer og nykommere, samt at vi ser flere som ønsker å engasjere seg i styrearbeidet. 

 DNT fjellsport Bodø  

Året som gikk 

2024 ble egentlig startet november 2023 på skredkvelden, da vi også benyttet anledningen til å 

presentere hvilke turer vi tenkte å ha i 2024. BOT Fjellsport har hatt en rekke turer og aktiviteter på 

agenda og flertallet av disse har blitt gjennomført som planlagt. Styret har fortsatt hatt et langsiktig 

fokus på å bygge kapasitet for flere turer ved å forsøke å rekruttere og tilby kurs til turledere for 

gjennom det å legge grunnlaget for et aktivt Fjellsport i BOT for årene som kommer.   

Generelt om styret i DNT fjellsport Bodø 

Årsmøtet ble gjennomført 22/1-2024. Nytt styre ble valgt og Svein Inge Sjøbu fratrådte som leder og 

Kai Andre Blix ble valgt som ny leder. Styret ble da seende slik ut: 

- Kai Andre Blix, Leder (2 år, 2024-2026) 

- Svein Inge Sjøbu (1 år, 2024-2025) 

- Eva Magrethe Strømsnes (2 år, 2024-2026) 

- Rune Leirvik (2 år, 2024-2026) 

- Hege S Bekken (2 år, 2024-2026) 

- Esten Skullerud (2 år. 2024-2026) 

Foruten årsmøtet har det vært arrangert 5 styremøter. God deltakelse i begynnelsen på styremøtene, 

men avtok etter hvert. I mars var vi på Fjellsportsamling med 4 deltakere fra Fjellsport Bodø. 

Interessant å høre hvilke utfordringer andre fjellsportmiljø har i henhold til rekrutering og få 

gjennomført turer med kvalifiserte turledere, og ikke minst treffe andre frivillige innen fjellsportmiljøet. 

Timer styrearbeid inkludert fjellsportsamling anslås til 200 timer. 

 

Turer 

Det har vært veldig bra oppmøte på de turene som ble arrangert, og det viser at det er potensiale for 

flere turer i programmet.  

21.01.2024  Topptur til Ørneskorken  6 deltaker 

22.01.2024 Årsmøte på Bjørk,    6 deltakere 

23.02.2024 Ekspedisjonskurs 1 dag.  Avlyst pga vær 

01.03.2024 Ekspedisjonskurs helg + 1 dag 7 deltaker 

08.03.2024 Topptur helg i Beiarn   6 deltakere 

26.04.2024 Mistfjorden Basecamp  11 deltaker 

21.06.2024 Mjelletindene    Avlyst, vær 

21.11.2024 Skredkveld    67 deltakere 

Skredkurs 

9.-11 feb. NF Videregående skredkurs 

15.-17. mars. NF Nordisk skredkurs 
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Erling Bjørstads stiftelse 

Vi har fått støtte fra Erling Bjørstads stiftelse til ekspedisjonsutstyr. Så nå har vi tre teltlag som 

inneholder: 3 stk ekspedisjonstelt med brennere og kjøkkensett. 6 stk pariserpulker med pulkbag, strikk, 

pulkdrag og sele. 

Det ble satt opp 2 ekspedisjonskurs. Kurset var todelt, der første del inneholdt å gå igjennom utstyr og 

teste og øve på bruk av brennere, og så hadde vi en helg da vi dro til Saltfjellet på mini ekspedisjon en 

helg. Det ene kurset ble avlyst på grunn av vær. 

Det er ikke søkt midler fra Erling Bjørstads stiftelse til 2025 

 

Miljø/HMS 

Styret vil ha et fortsatt fokus på å få gode rutiner for både risikovurderinger og evalueringer av turer 

etter gjennomføringer. Det har ikke vært skader eller negative hendelser tilbakemeldinger på turer i 

2024. 

Konklusjon 

Styret er fornøyde med deltakelse til turer og antall gjennomførte turer. At enkelte kanselleres eller at vi 

ikke velger å gå til topps i tilfeller der vi opplever å kunne komme til å tøye strikken viser at sikkerhet 

tas på alvor når vi arrangerer turer.  

De fleste i sittende styre har stor motivasjon til å fortsette, men mener det vil være viktig å få inn nye 

medlemmer til styret. Det har vært stor motivasjon på styremøtene, men å effektuere tanker til handling 

har vært utfordrende.  Utskiftning gir styret nye impulser og perspektiver til sitt arbeid og det sikrer at 

man kan beholde kontinuitet dersom medlemmer med fartstid i styret trekker seg ut. Planer og 

ambisjoner har vi nok av og det er lett å la seg rive med i møter når man har store vyer for hva vi ønsker 

å få til, da er det viktig å også tåle å sortere og velge ut hva som skal skje først og hva som kan vente. 

Planer for 2025 

Styret hadde store ambisjoner for et godt turtilbud for 2024. Vi mener det fortsatt må være et fokus på å 

bygge opp kapasitet på flere turledere samt å tilby kompetanseheving gjennom kurs for eksisterende og 

nye kursledere. Dette er naturlig å gjøre i samspill med de andre turgruppene i BOT. Videre har vi en 

ambisjon om å kunne ha samarbeid om turer og kurs med andre turlag.  

Sittende styre, og nye styremedlemmer har et ønske om å fortsette arbeidet og vedlikeholde alt det gode 

som er bygget opp i BOT Fjellsport over mange år, samt å videreutvikle aktiviteten.  

Det vil bli noen endringer i styret, bl.a. vil leder tre ut av styret. Det vil komme til flere styremedlemmer 

som vil bli valgt inn i styret, noe som er positivt for arbeidsfordelingen for de som sitter i styret. Vi har 

stor tru på at kommende styre i 2025 vil være robust og klar for å videreutvikle DNT Fjellsport Bodø i 

riktig retning for mange flotte turer og arrangementer i årene fremover, forutsetningene ligger der. 

 Børvasstindan Classic  

Komite  

Roy Navjord, Viktoria Skipnes (fra administrasjonen), Karl Christian Kviseth, Julie Andresen, Christel 

Elvestad og Veronika Andressen. Juli måtte trekke seg. Veronika kom inn som erstatter.  

Det ble avholdt 12 fysiske planleggingsmøter og vi har også hatt løpende kontakt i Messenger hele 

tiden. I tillegg et planleggingsmøte for alle frivillige. 

Sentrale punkter 

- Totalt antall dugnadstimer: 423 

- Avlyst rett før start pga risiko (vær) 

- Roy har ledet arrangementet frem til medio august  
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- En utrolig flott frivillig-gjeng som vi vil takke 

- Samarbeidspartnere Sport1, Polarkraft, Nordasfalt 

- Raskt utsolgt og venteliste fyltes opp 

-  200 var påmeldt, pluss 115 på venteliste!! 

- All dokumentasjon (referater, kart, søknader, logoer osv.) er samlet på google disk. 

- Arrangementet er positivt for BOT, rekker ut til nye potensielle medlemmer og ikke minst en vid 

aldersgruppe og type deltakere enn ikke når i særlig grad ved andre aktiviteter. Kanskje ekstra 

verdifullt at gjennomsnittsalderen på deltakerne er relativt lav. 

- Vi kjøpte løpecapser for salg til løpere. Siden arrangementet ble avlyst lot dette seg ikke gjøre. Vi 

forventer å kunne selge disse neste år 

- Børvasstindan Classic er et unikt fjelløp i DNT sammenheng, og det er fortsatt populært blant 

deltakerne. 

- Vi har fått med mange nye frivillige som har stilt opp i år, og som potensielt kan stille opp neste år, 

samt bidra på andre arrangementer i regi av BOT. 

Frivillige 

Henviser til frivilligsiden på Facebook, blir oppdatert hele tiden. Per 1. januar er det 29 medlemmer. 

Totalt ant dugnadstimer er 423 inkl før- og etterarbeid 

Vi må rekruttere minst 40 frivillige grunnet mulige avmeldinger. De frivillige selv har meldt inn behov 

for at de trenger å være flere på postene ute i løypa. 

Tidtaking 

Vi innførte nytt tidtakingsystem, EQ-timing. Gir en rekke fordeler blant annet mye mindre manuelt 

arbeid og resultater ut på nett med en gang. 

Transport 

Vi hadde avtalt buss (Bodø-løp t/r) med Polartours etter egen rulleringsplan (for retur). Siden 

arrangementet ble avlyst, ble også buss avlyst. Vi slapp heldigvis å betale for dette. For fremtiden bør 

avbruddskriterier være med når avtale inngås.  

Risikovurdering 

Hele arrangementet ble risikovurdert av komiteen . Når værmeldung ble dårlig så avlyste vi pga risiko. 

Vi burde hatt klarere avbruddskriterier for å forenkle dette. Oppsummert mener vi at risiko ble håndtert 

på en sikker måte  

Samarbeidspartnere 
- Røde Kors: Var klare med samme opplegg som årene før  

- 330: Vi hadde samarbeid med 330 som fløy opp 2 zarges kasser med utstyr pluss  + båre fra RK til 

Sandvatnet. Vi er svært takknemlig for hjelpen fra dem.  

- Coop sponset oss med kaffe og banan 

- Sport1 3-årsavtale fra 2024 

- PolarKraft: 3-årsavtale fra 2024 

- Renta: Toaletter og tømming. Sponset med 5000,-  
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- Nordasfalt: Har bidratt med oppsetting av trafikkskilt på løpsdagen. Vi har ikke mottatt faktura for 

tjenestene i år. Her ønsker vi å få på plass en formell avtale. Dette har en verdiestimat på 35 000,-  

- Bodø Bauta: sponset med 5000,- 

Økonomi 

Billettprisen var 600,- for DNT-medlemmer og 900,- for ikke-medlemmer. Svært mange av disse er 

ikke-medlemmer og kan potensielt være nye medlemmer. Det ble brukt mer penger på busstransport og 

et ønske om å være mer miljøvennlig og enkel logistikk. 

Etter avlysning ble det en egen runde på refusjon, som endte med beslutning fra DNT om full 

tilbakebetaling 

Anbefalinger BC 2025 

Roy, Karl Christian, Veronika er med videre og vi har fått med en ny person,  Vebjørn Hunstad 

- Ny uke. Bytter helg med BRF. Løpsdag blir lørdag 9. august. Flere fordeler, blant annet vær og 

flere hjemme. 

- Deltakeravgift: Var kr 600 for medlemmer og kr 900 for ikke-medlemer. Samme i 2025 

- Antall deltakere: 200 

- Påmelding: 1. mai 2024 

- Planlegge en tydeligere samarbeidsstrategi med sponsorene. Lage en pakke ut fra hvor mye de 

sponser. 

- få til en bedre organisering ved utlevering av startnummer 

- Bedre styring med plan- og dokumentstyring og møter. 

- Videreføre godt samarbeid med partnere  

- Finne nye samarbeidspartnere (SKS) 

- Høre med lokalt idrettslag om å bidra i arrangering av løpet mot betaling 

- Revurdere vilkår i forhold til avlysning. 

 Seniorgruppa Bodø 

Seniorgruppa har bestått av:  

- Leder Knut H Sollid. 

- Karen Sandberg. 

- Ingebjørg Lund Bjørgvik (gikk ut av gruppa 1 aug 2024). 

- Kjellaug Ellingsen. 

- Ninni Juliussen. 

- Reidar Gabrielsen.  

 

Det har vært avholdt 9 møter i gruppa hvor agenda/gjøremål har vært: 

- Planlegge og utarbeide turprogrammer.  

- Møte med turlederne angående turruter og risikovurdering. 

- Pakke turprogram for forsendelse til seniormedlemmer.  

- Noe kommunikasjon per SMS og e-post.  

 

I tillegg til arbeid med turprogram har Seniorgruppa hatt 2 møter med alle turlederne. Her har det vært 

diskutert turruter og hvor krevede disse bør/kan være. Seniorgruppa har også deltatt i samling og 
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gjennomgått nettbasert risikovurdering. Til siste nevnes at Seniorgruppa har deltatt som «vakter» ved 

gjennomføring av 3-/7-toppsturen, samt noe bidrag på «stand» og arbeid i forbindelse med julen.  

Det ble satt opp 36 turer i 2024, 13 vinterturer (11dagsturer og 2 overnattingsturer) og 13 

sommerturer (11 dagsturer og 2 overnattingsturer). En overnattingstur i sommer-/høstprogrammet ble 

avlyst pga værforholdene. Det er gjennomført 3 Ekstraturer i perioden oktober-november, hvor disse ble 

avviklet etter siste programfestede høsttur. 

Til sammen er det gjennomført 38 turer og 460 personer har deltatt på turene, inklusive Ekstraturene 

(23 deltagere). Det har gått med 763 dugnadstimer til gjennomføring av turene. 

Foruten dugnadstimer til turene, har Seniorgruppa brukt 120 timer til div administrativt arbeid. 

Vi ser at det ikke er like god deltagelse på alle turene. Det er flere årsaker til dette, men 

overnattingsturer og lange turer får ikke får størst oppslutning. Vi må allikevel si oss fornøyd med 

deltagelsen på turene i 2024, selv om vi hadde håpet å «bikke» 500 på tur i 2024.  

Det er vår vurdering at det bør være en viss variasjon på lengde eller hvor krevende turene er. Tilbudet 

bør dekke bredt både i lengde og «høydemeter», fordi det er deltagere som ønsker noe mer krevende 

turer, mens andre ønsker kortere tur. I tillegg er det helt klart at turer til nye steder og/eller at det er 

kulturelt & historisk «innhold» i turene, gir større interesse og deltagelse. Å legge til rette for disse 

momenter, vil naturlig passe seg i Sommer-/høstprogrammet, noe Seniorgruppa vil ha fokus på i 2025. 

 7-toppskomiteen 

Komiteen har bestått av: Geir Tveide (fra juni), Kristin W Nilsen (til juni), Finn-Kåre Klæboe Nilsen 

(til juni), Dan Karlsen, Wiktor Berg, Didrik Pedersen. Tilrettelagt løype: Lars Sæter og Renate Monsen 

(til juni). 

Det har vært fem møter i 7-toppskomiteen og et evalureringsmøte for funksjonærene.  

Årets tur ble arrangert søndag 1. september. Til sammen hadde vi 730 deltakere. 527 gikk på selve 

dagen, mens Bodø voksenopplæring gikk med 213 personer i skoletida tirsdagen etter. Været var ikke 

det beste, og i tillegg kolliderte vårt arrangement også i år med ei fotballturnering for barn. 

I anledning at turen ble arrangert for 20. gang hadde vi minikonsert på to av toppene. Sofie Olaisen 

spilte på Hunstadtoppen. Tidspunktet (kl 12) var valgt slik at det passet for de som deltok på 

fellesstarten til 2-toppsturen, og mange andre sørget også for å være på toppen akkurat til konserten. 

Ann-Iren Hansen spilte på Ramnflåget. Ikke så mange tilhørere, så tidspunktet (kl 14) traff kanskje ikke 

helt.   

For andre gang var det tilrettelagte tilbudet en 2-toppstur, Bodin videregående skole – Hunstadtoppen – 

Vanntårnet – Bodin videregående skole. Bakgrunnen er at vi ønsker at det tilrettelagte tilbudet skal 

være mer integrert med det øvrige tilbudet, og at det er bra at også tilrettelagt løype får et fint 

utsiktspunkt. For å markere at alle løypealternativene teller like mye, brukte vi betegnelsen 7/3/2-

toppsturen i all markedsføring. Av sikkerhetsgrunner stilte vi denne gangen ikke med funksjonærer til å 

trekke/ skyve manuell rullestol opp bakkene. Man måtte skaffe egne hjelpere. Det gjorde at vi mistet 

den eneste personen som har pleid å delta med manuell rullestol.  

Vi hadde, som vanlig, quiz for barn og unge på toppene og vi hadde fotokonkurranse. DNT ung og 

Barnas Turlag hadde en post ved Svartvatnet der man kunne prøve SUP og hilse på Turbo. Det var 

populært.  

For fjerde gang brukte vi appen Trimpoeng til påmelding og til innsjekk på toppene.  

For tredje gang fikk vi en avtale med Universitetet om at de skulle sponse deltakeravgiften for 

studenter. 41 studenter benyttet seg av dette tilbudet.  

Det ble ikke meldt om uhell.  

Turen ble også i år arrangert sammen med Avisa Nordland, som særlig bidro med annonsering. 

Samarbeidspartner Sport1 bidro med premier til fotokonkurransen. Vi fikk også kjærkommen støtte fra 

andre aktører i næringslivet i form av trekningspremier, og Sparebank1 Nord-Norge (Samfunnsløftet) 

bidro med kr 50 000.  
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Årets premie var en turkopp i plast med DNT-logo. Mange valgte i stedet t-skjorte fra tidligere år eller 

boka «På tur i Bodø». Vi ønsker at arrangementet skal bli mer bærekraftig, og leter derfor etter en 

premie som ikke er produsert i fjerne Østen.  

Vi konkluderer med at også den tjuende 7-toppsturen ble vellykket selv om vi skulle ønske at det var 

flere deltakere. For mange er 7-toppsturen en fast tradisjon, og for andre er den en introduksjon til 

Bodømarka. Arrangementet har også appell hos personer som ikke har vært aktive friluftsutøvere 

tidligere, inklusive flerkulturelle og personer med funksjonsnedsettelse. Dermed er det også et godt 

tiltak for bedre folkehelse. 

Komiteen har evaluert arrangementet som ble gjennomført i 2024, og konkludert med at vi også i 2025 

planlegger å arrangere 7/3/2-toppsturen. 

 Beiarn Turlag 

Styret har i 2024 bestått av følgende: 

- Stein Ove Johannessen 

- Kjell Sande 
- Anne Grete Husmo 

- Vara til styret; Inge Strand og Marianne Heggmo 

- Valgkomite Geir Heggmo og Britt Grauer 

Aktiviteter:   

4. februar: ”Kom Deg Ut” dagen, 26 stk. store og små, møttes ved Ramskjelveien for kappestrid med 

kjelkerenn. God fart fra Tjønna og ned mot fylkesveien, premiering. Bål og svartkjel er standardutstyr. 

5. februar: Styremøte på kroa. 

3 ettersynsturer i løpet av året for sjekk og drift av Gråtådalstua. 

Også i år er det brukt en god del timer på drift av Beiarstua, dette gjennom hele året. Sommervannet tar 

en del ressurser da elva er noe uforutsigbar. 

18. august: Kom deg ut dag på Beiarstua, med fellestur til Kvasshåghytta, kjøttsuppe servert på 

Beiarstua, stor takk til kokken Kjell Sande. 

10. desember: Skredkveld arrangert på Trones skole med 13 lydhøre deltagere, Stein Simenstad var 

foreleser. 

 

Mye av vår tid går med til å drifte de 6 trimkassene vi har, og når vi teller opp har vi hatt 1484 

trimmere, en liten nedgang fra fjoråret (1589). Premiering er foretatt og vinnere kontaktet samt at vi har 

lagt resultatet ut på vår facebook-side. 

  

Totalt estimeres det utført godt over 250 dugnadstimer. 

 Gildeskål Turlag  

Styret: 

 Cecilia Lundbakk, leder   2026 

 Odd Arne Kristiansen   2025 

 Øystein Ramseng    2026 

 Kajsa Beddari    2025 

 Bente Sundsfjord   2026 

 Vara: 

 Hege Gyldenhav       2026 

Barnas turlag:  

Johanna Amundsen Leder  2025 

Kristian Olafsen   2025 
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Ragnhild Gjelseth    2025 

Seniorgruppa: 

 

  Jonny Halvorsen     2025 

Myrna Kristiansen     2025 

Marit Kjærnes      2025 

Eva Marina Larsen    2025 

Hytteverter Fellvasstua : Tone Sundsfjord og Gunnar Pedersen fra september 2016 og frem til 

sommeren 2024. Heidi Meland overtok som hyttetilsyn sommeren 2024. 

Valgkomite: Heidi Meland, som ble gitt fullmakt i årsmøte til å finne 1 eller 2 som ville være med i 

valgkomiteen sammen med henne.  

Turledere som har hatt turer i 2024 i Gildeskål turlag, Barnas turlag eller Seniorgruppa: 

Marit og Torbjørn Johannessen, Grete og Stig Fredriksen, Lisa Fredriksen, Marianne Stranden Janette 

Festvåg, Kaisa Beddari, Odd Arne Kristiansen, Bente Sundsfjord, Mariann og Knut Bergseth, Johnny 

Halvorsen, Myrna Kristiansen, Bjørn Inge Leding, Annabell Kroknes ,Eva Marina Larsen, Rolf 

Hessvik, Marit Kjærnes, Johanna Amundsen, Kristian Olafsen og Ragnhild Gjelseth 

Møter  

Styret har hatt 3 styremøter. Vi har jobbet med vinterturprogram, sommerturprogram og Friluftslivets 

år. 

Vi har også en fjelltrimgruppe under turlaget som jobber med fjelltrimposter som kan besøkes fra vår til 

høst.  

Vi har en representant i Nasjonalparkgruppa der vi har deltatt på møter. Det har vært et fint samarbeid 

med de andre turlagene i regionen og det har vært avholdt 1 teamsmøte. Det ble prøvd på et fellesmøte 

med turlagene på Gjælentunet, men ble avlyst pga ingen påmeldte. Veldig fint å bli kjent med de andre 

lokale turlagene slik at vi kan lære av hverandre. 

Årsmøtet ble holdt på Heimsjyen med 18 oppmøtte. Årsberetningen ble godkjent og det ble valgt nye 

styrerepresentanter med vararepresentanter. Det ble visning av bilder fra Fjærelangs langs Gildeskål 

kystlinje av Cecilia.  

HMS  

Det er ikke rapportert om alvorlige uhell . Vi vil fortsatt legge stor vekt på gjennomføre risikovurdering 

av turene våre. Sikkerhet skal være i fokus på alle turer i Gildeskål Turlag.  

Turer  

 

Vinterturprogrammet og sommerturprogrammet har vært variert, med alt fra 

nærturer til 

toppturer.  

I år ble 9 av 

13 
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sommerturer gjennomført med til sammen 100 deltagere på sommerturene og 4 deltagere på vintertur. 

Det ble kun gjennomført 1 av 5 vinterturer. De andre ble avlyst pga vær. Noen turer ble satt opp en 

ekstra gang, men været var ikke med oss denne vinteren.  

Turlederne har lagt ned til sammen 100 timer med dugnad for at akkurat du skal få en god opplevelse på 

fellestur      .   

Til møter, annet administrativt arbeid, turtips osv er det lagt ned til sammen 90 timer av styret.  

Barnas Turlag  

Barnas Turlag har vært veldig aktive og satt opp flere flotte turer, men dessverre har flere av turene blitt 

avlyst pga ingen påmeldte. De har arrangert grottetur ved Lønnegangen, blåbærplukking og ribtur med 

grilling. De har hatt ca. 30 deltagere 

Seniorgruppa 

Seniorgruppa har hatt  11 turer på deres sommerturprogram med 2  avlysning av turer pga. sykdom. De 

har hatt 39 deltagere på sine turer og turprogrammet har vært variert og godt. En flott gruppe med 

engasjerte seniorer .  

Fjelltrimmen  

Fjelltrimmen er et samarbeid mellom Gildeskål Turlag og Gildeskål kommune. Gruppa består av folk 

rundt om i kommunen. (Der mangler vi noen yngre til å være med i gruppa.). Fjelltrimgruppa har hatt et 

møte med planlegging, resten av kommunikasjon har skjedd via egen facebook-gruppe og pr. telefon. 

Fjelltrimmen har 13 poster som blir valgt ut og satt opp av de som er i fjelltrimgruppa. I fjelltrimgruppa 

er det lagt ned ca. 100 timer med dugnad. Det er 120 stk som har levert inn fjelltrimkort som er 

omentrent det samme som året før. På Telltur var det registrert 2251 besøk på fjelltrimpostene. 

Kirkestien 

Kirkestien går fra Inndyr til Sund og fra Horsdal til Våg.  

Det har vært Bispevisitas i Gildeskål i september der Heidi Meland tok Biskopen med på tur fra 

Kirkestedet til Sund 

Det er laget turkort til kirkestien. Det gror godt enkelte plasser av stien så Trygve , Hege og Jens Arne 

har klipt fra Inndyr til Kirka i sommer. Det har vært snakk om å få et samarbeid med skola for å ha små 

stykker som de kunne ha eierskap til, men dette prosjektet er ikke kommet i gang. Det er ønskelig med 

noen dugnadsfolk for å holde stien fin i sommeren også. 

Fellvasstua 

Det er en del som må gjøres med Fellvasstua. Gulvet har seget ned slik at det må rettes opp. Det skal 

opp i vinter ny (gammel) ovn og en ny sofa. Avtrekk i sjåen.  På sikt må det opp en sikringshytte også. 

De aller fleste hyttene til BOT har sikringshytte. 

Det er ønskelig med hjelp til dette arbeidet. Har du litt tid til overs så ta kontakt med Heidi. 

Annet  

Turlaget har i samarbeid med Salten friluftsråd lagt ut 70 telltur-koder rundt om i hele Gildeskål. Det er 

nærturer, fjæraturer, pilgrimsturer, fisketurer, hytteturer og toppturer. Turer for enhver smak. Du finner 

info om turene på Telltur.no eller du kan laste ned app: Norgeskartfriluftsliv. Der er det beskrivelse, 

lengde, kart, foto og gps spor på stort sett alle turmålene.   

Topp 1 besøk i Gildeskål 2024 er det Andklakken med 3342 og 172 unike turgåere. I tillegg kommer 

selvfølgelig alle som går uten å registrere seg  
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Turmål 2022 2023 2024 

Andklakken 1749 2048 3342 

Lemsundet 1298 1304 1487 

Lysløypa 1166 1031 1313 

Lauvatnet 1607  1430 

Alle tellturkoder 

Ca: 70 

21369 16513 22069 

Noen tellturer har ikke kasse/bok  men kun en digital kode, for eksempel Andklakken og Kirkestien. 

Det er utrolig mange som bruker telltur registreringen, og man ser at det er enorm folkehelse i dette 

tiltaket. Telltur skal over på ny løsning som heter Stikk Ut, men kommer ikke i gang før de har et godt 

system som gjør at de kan legge over de turene som er i dag.  

Turtips:  Vi har lagt ut turtips med bilder og beskrivelse av turer på Facebook gruppa til Gildeskål 

Turlag. Det har vi fått mange gode tilbakemeldinger om at folk er glad for tipsene. Det er 1522 

medlemmer, dermed når vi ut til mange med tips og inspirasjon  

Styret føler seg fornøyd med turåret 2024 og ser frem til et godt nytt turår 

 Meløy turlag 

Styret: 

 

Leder:   Sverre Birkelund 

Nestleder:   Åge Magnussen 

Sekretær:  Ola Arnfinn Loe 

Styremedlem:  Trond Fjærem 

Styremedlem:  Alf Harry Lillelund 

 

Vara:   Gitte Farestveit 

   Espen Mahrun 

  

Turprogram og deltakelse: 

4.februar – Kom deg ut dagen ved skibua i Bjærangen - 8 deltakere 

9.mars – Topptur til Istinden via Tverrfjell - 16 deltakere 

17.mars – Skitur til Svartvasshamran - Avlyst pga lite påmeldte 

7.april – Skidag i Bjærangen - 0 deltakere 

12.mai – Topptur til Botntinden - Usikker, men tror denne ble avlyst. 

26.mai – Fellestur til Ørskroven - 5 deltakere 

8.juni – Topptur til Kunna - 7 deltakere 

9.juni – Engen – Kilvik - 11.deltakere 

16.juni – Villblomstens dag - 14 deltakere 

22.juni – Fellestur til Harfjelltinden - 0 deltakere 



Bodø og Omegns Turistforening  27 

12 – 14.juli – I will never be the same again (samarbeid med Meløy Kommune) 

3 forestillinger over 3 dager. - Ca 50 deltakere 

20.juli – Topptur til Midnattsoltinden - 5 deltakere 

27.juli – Fellestur til Rendalsvatnan ved Svartisen - Avlyst pga dårlig vær. 

3.august – Topptur til Stortinden - 5 deltakere 

29.juni - Glomfjellet rundt - 21 deltakere 

9.august – Svartisen før, nå og i framtiden (samarbeid med Meløy Kommune) - 11 deltakere 

1.september – Sabotørruta - 17 deltakere 

8.september – Rallarmarsjen - 76 deltakere 

14.september - Familiedag på Svartisen (samarbeid med Meløy Kommune og Nasjonalparksenteret) -  

16 deltakere 

 

Total turdeltakelse på Meløy turlags organiserte turer var i 2023 ca 262 personer (minus Kilvik turlag). 

Kilvik turlag gjennomførte 50 turer med et gjennomsnitt på 14 deltakere pr tur. Hver tur har 

krevd ca 4,5 timer dugnad. Total turdeltakelse for Kilvik turlag ca 700 stk. 

Turdeltakelse Meløy turlag og Kilvik Turlag totalt: ca 960 deltagere 

Dugnadstimer: 

Turer, generelle møter og Rallarmarsjen: ca 400. 

Kilvik Turlag: ca 225. 

På Papphuset er det gjort 510 timer dugnad i telleåret 2024 (som ble avsluttet i oktober). Hvis vi også 

tar med reisetid, blir timetallet 760.  

Møter, samt administrativ jobb med turprogram og diverse ligger på ca 200 dugnadstimer. Dette gir et 

totalt antall dugnadstimer utført i Meløy på ca 825 timer. Tar vi med Papphuset blir tallet 1585 timer. 

Oppsummering 

Turlaget har vært unormalt aktivt i 2024. Det har vært jobbet mye på Papphuset, og turprogrammet 

spesielt i sommer har vært ganske ambisiøst med mange flotte turer og samarbeid med Meløy 

Kommune om økt aktivitet og arrangement i Svartisen området. Det har også vært bra turdeltakelse 

gjennom året. Vi gjennomførte Rallarmarsjen med økt antall deltakere i forhold til fjoråret og her gikk 

det med mange timer dugnad både rundt planlegging og gjennomføring.  

 Rødøy turlag 

Rødøy Turlag har ikke levert årsrapport. 

 Saltdal Turlag 

I 2024 har vi gjennomført mange fellesturer samt nærturlederkurs i samarbeid med BOT. 2 av 

styremedlemmene har vært på tur til Tussvatnet. Tre av styremedlemmene var i Sulis når de to 

turgruppene som til sammen gikk hele Nordlandsruta i forbindelse med Bodø 2024 møttes der 17.8, og 

Tjorvihytta ved Balvatnet ble besøkt etterpå. 

Møter og aktiviteter i 2023 

Styret har bestått av: Sigrid E. Lium (leder), Solveig Strøm, Renee Johansen og Rita Bredesen. Det er 

gjennomført fire styremøter. Solveig har vært på ledersamling i Bodø. Samling og felles turer er nyttig 

og inspirerende.   

Løypetilsyn : Vi har løypetilsyn som merker løyper, og andre som har meldt seg som frivillig til 

dugnad ved Lønsstua. 
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Kom deg ut- dagen ble i år gjennomført i Linebakken som akedag med bål og pølsegrilling/bålkaffe.  

Årsmøtet ble gjennomført i februar. Planer ble lagt for ønskede fellesturer.  

Nærturlederkurs ble gjennomført på Storjord der vi brukte nye turledere på turene til sommerhalvåret.  

Friluftslivets kveld : 28.november arrangerte Saltdal kommune «Friluftslivets kveld» der  Solveig 

deltok fra turlaget. Vi delte bilder og tanker om årets fellesturer og vi diskuterte turønsker for neste år.  

Fellesturer med Saltdal kommune: I samarbeid med kommunen har vi bidratt til gjennomføringen av 

varierte fellesturer i kommunen. Turlaget ledet selv de fleste turene med hjelp av lokale kjentfolk. Den 

første turen startet til Kinesodden 1. mai. 

Dugnadstimer for styret 

1. Møter, samarbeid med andre, arbeid med planer, ROS analyser og dokumentasjon: 100 

timer 

2. Turer og dokumentasjon 100 timer 

Gjennomførte turer i 2024 

Dato Tur Turledere 

1. mai Kinesodden ved sjøen kl. 11.00. 10 deltagere med 
bålkaffe gjennomført som første tur langs gammel 
historisk vei.  

Sigrid Lium og Renée  
Johansen 

8.mai Innervatn 17.00. Åpent møte rundt bålet med bålmiddag 
og kaffe. 5 deltagere. Overskyet og yr. 

Sigrid Lium og Rita Bredesen 

15.mai KulTUR til Sommerseteren ved Osveien Kl.18.00. 
Gjennomført med 5 deltager. Regn og tåke i 
oppoverbakke uten utsikt. 

Kim/ Eva Ruth og 
Solveig/Rita 

 

23.mai Guidet tur i arboretet på Storjord sammen med Salten 
naturlag og Indre Salten hagelag. 30 deltagere. 

Ole Bendik Bendigtsen og 
Sigrid Lium 

30.mai Monstersteinene i Langsetmarka kl. 17.00. Gjennomført 
med 14 deltagere der vi hadde en historisk gjennomgang 
av kvernsteiner tatt ut i Setså/Langsetmarka. 

Rune Berg, Katrine Alm og 
Solveig Strøm 

5.juni Krykkja. Oppmøte på bensinstasjon Rognan 17.30 med 
felles kjøring til Nes. 10 deltagere. 

Anne Merete Larsen og Rita 

10.juni  Lisjvatn. Oppmøte ved Saltdal snekkeri kl. 18.00. 
Gjennomført med 10 deltagere. Regn. Bålkaffe med mat 
ved gapahuken ved Lisjvatnet. 14 deltagere 

Janne Grauer Myrvoll og 
Solveig Strøm 

13.juni Nordnesfjell .Oppmøte ved Nordnes kro kl.17.00. 11 
deltagere. 

Rune Berg og Katrine Alm 

16.juni Villblomstens dag: Botanisk vandring sammen med 
Salten naturlag og Midtre Nordland nasjonalparkstyre. 
30 deltagere. 

Salten naturlag og Midtre 
Nordland nasjonalparkstyre 

20.juni Vassliheia 17.30. parkering ved Saksenvik 
bussholdeplass. Syv deltagere. 

Kjell Gunnar Skodvin 

7.juli Tur til “Verdens flotteste dal” Galagadalen/ Rykkjedalen 
kl 10.00.  5 deltagere. Overskyet og litt yr. 

Gøran Næss 

9.juli Drageiddammen kl. 17.00. Gjennomført med 9 deltagere 
og med bål og bading. Nydelig vær. 3 km en vei. 

Solveig Strøm og Rita 
Bredesen 
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14.august Saltneslia kl.18.00 Oppmøte ved Saltnes barnehage. 5 
deltagere i fint vær. 45 minutter i oppoverbakke. Nydelig 
utsikt. 

Anne Merete Larsen 

31.august Jubileumstur Solvågtind. Junkerdal nasjonalpark er 20 år 
og det feires. Gjennomført med venteliste. Populær tur. 
Samarbeid med kommunen og Statskog. Natur, kultursti, 
quiss og bålkaffe. 24 fremmøte deltagere 

Kjell Gunnar Skodvin og 
Sigrid Lium 

4.sept. Stannarjones kl 17.00.  Anne Merete Larsen 

8.sept. Dagstur til Tjelmagammen kl 10.00. Oppmøte ved 
Storenga gård innerst i Evenesdal. 7 deltagere. 

Laila Ingvaldsen 

17.9 Tur til Tjernfjelltjønna. 5 km tur/ retur med slåttemark, 
furuskog, jettegryte og bål. Tre deltagere 

Sigrid Lium 

 

HMS 

Turledere utdannet fra BOT gjør ROS- vurdering av fellesturen før den gjennomføres. Ingen hendelser 

er rapportert inn.  

Tanker om 2025 

Det var svært inspirerende for Solveig å delta på ledermøte i Bodø der det ble diskutert fra flere lokallag 

hvordan vi kan bidra i 2025 som er Friluftslivets år. Styret i Saltdal har møttes i etterkant og diskutert 

ønsker for 2025: 

Kart- og kompasskurs er ønskelig  

Førstehjelpskurs er ønskelig  

15.1  kl. 18. Ansvarlig: Rita. Styret 

møtes 1 time før. 

Felles møte og bespisning for turledere. 

Nordneskroa sjekkes med priser og mat. 

18.1 kl. 1230-14 Linebakken båldag og start på friluftlivets 

år. Grillpølser for 150 personer. Tur som 

er gratis til Badstua Brennheit der folk 

kan melde seg på mellom kl 14-18. 

Isbading for de som vil. 

5.2 Årsmøte kl. 18.30  

Våren 2025. Ansvarlig: Solveig Leie Skogvoktergården for 

turledere/styret/løypemerkere i Saltdal. 

Evt. åpne for andre? Muligheter for 

overnatting, felles mat, skogsbading og 

yoga. Gode ideer for turåret/work shop.  

Skrive søknad til BOT om midler til 

friluftslivets år. 

Sommer 2025. Ansvarlig: Solveig og 

Rigmor 

Jordbruhytta. Muligheter for overnatting. 

Felles lettgått tur. Yoga og skogsbad? 

28.11 kl. 18 Friluftlivets kveld. Bilder samles inn av 

Solveig. 

30.8. Ansvarlig: Laila Ingvaldsen Tjelmagammen, fellestur. 
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• Dugnadshjelp til Lønsstua. Rita, Renee og Solveig sier ja. Rigmor Larsen kan 

ikke. 

• Turbeskrivelser er ønskelig til turer. Vi jobber med å gjøre de mer 

beskrivende. Lettere turer er også ønskelig. 

 

 Kveldsturgruppa – prosjekt “Bynære kveldsturer i Bodømarka” 

Følgende personer har stilt som turledere: Vivian Selfors, Helene Halland, Kaja Opsahl, Marit Sand 

Knutsen, Nick Ingham, John-Birger Holtmo, Knut Storteig, Karen-Merete Bernhoft, Hårek Vang, 

Håvard Beddari og Ingeborg Bergin. Vivian har vært kontaktperson overfor publikum. Det har vært ett 

fellesmøte for alle turlederne.  

På hver tur har vi hatt to turledere som har valgt turmål etter vær- og føreforhold. Vi har hatt fast 

oppmøtetid kl 18.00, og oppmøtested har vekslet mellom Maskinisten og Mørkvedhallen. Turens 

varighet har vært 1-2 timer.  

Ved starten av sesongen har vi utarbeidet «vaktkalender», og ved behov har turlederne byttet tur 

innbyrdes. Dette har fungert meget bra.  

Resultat:  

- I tidsrommet 16. april til 11. juni ble det arrangert 9 turer med til sammen 83 deltakere  

- I tidsrommet 13. august til 8. oktober ble det arrangert 9 turer med til sammen 85 deltakere.  

- Høyeste deltakertall var 15. 

En hard kjerne av deltakere møtte opp nesten hver gang. Noen av dem er i kategorien «bruker dette til å 

komme opp av sofaen», og da føler vi at vi har lyktes med tiltaket.  

På evalueringsmøte senhøstes var det positiv stemning etter et år med mange gode tilbakemeldinger fra 

fornøyde deltakere. Vi ble enige om å gå på et år til. Det vil bli 9 turer fra starten av april og fram til 

første uka i juni og 9 turer fra slutten av august til midten av oktober. Turledergruppa vil bestå av 9 

personer, så da blir det to turer å lede på hver.  

Dugnad turledelse: 90 timer 

Dugnad evalueringsmøte: 12 timer 
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3 INFORMASJON, MARKEDSFØRING, KOMMUNIKASJON 

 Arrangementskomiteen 

Komiteen består av: Jørgen Ulriksen, Tor Magne Andreassen, Silje Normann, Ida Morgenstierne. Vi 

har gjennomført 6 komitemøter, samt flere møter/samtaler for samarbeid med hverandre, ansatte eller 

frivillige i BOT. Arbeidet vårt er gjennomført gjennom møtevirksomhet, samt for- og etterarbeid 

tilknyttet møtene og videre planer, i tillegg til gjennomføring av ulike arrangementer. 

Arbeidsoppgavene har grovt sett innebært å kontakte lokaler, foredragsholdere, samarbeid med 

frivillige og ansatte tilknyttet BOT, samt arrangere arrangement for frivillige i BOT. I år, som i fjor, har 

vi jobbet mot opp mot flere arrangementer. Noen har dessverre falt bort av ulike årsaker, for eksempel 

arrangement tilknyttet Pitesamisk historie og strandrydding i samarbeid med Kystlaget Salta. 

Arrangementene vi har bidratt til eller arrangert i 2024 er:   

Åpning av Tussvatnet 6. april   

I samarbeid med Tussvannet, BOT-kontoret, BOT-styret og arrangementskomiteen. 

Etter flere år med renovering av huset og mange dugnadstimer var den nye DNT-hytta på Tussvannet 

klar til å ta i bruk for gjester. Generalsekretær i DNT Dag Terje Solvang var på plass for å åpne hytta, i 

tillegg til blant annet Bodøs ordfører Odd Emil Ingebrigtsen. Det var et musikalsk innslag med Sofie 

Olaisen, fortellerstund med Dag Terje Solvang, i tillegg til både kake og skilek. Arrangementet varte fra 

12:00-15:00. Oppmøtte: mange voksne og barn. 

Øiesvoldsamlinga og boka «Fra nord» på galleri Bodøgaard, med professor Steinar Aas – 29. 

august 

Professor Steinar Aas fra Nord Universitet fortalte om sitt samarbeid med Terje Øiesvold om utgivelsen 

av boken «Fra nord». Han viste også en ny film om Terje, samlingen og tanken bak prosjektet. Det ble 

et sjeldent innblikk i den tidligste trykte dokumentasjonen fra nordområdene. «Fra nord» ble Terje 

Øiesvolds siste bidrag før han gikk bort våren 2024. Boken er en billedskatt som beskriver europeiske 

oppdagerers opplevelser i Nord-Norge i tidsrommet 1550-1850. Det var 40 forhåndspåmeldte på 

arrangementet, men totalt 90 oppmøtte.  

Samling for frivillige i Ausvika – 11. september  

Vi arrangerte samling for frivillige i Ausvika på ettermiddagen den 11. september. Vi fyrte opp bål, 

grillet burgere og pølser, samt hadde aktivitet med mingling og kubb. Det var god stemning og ca 40-50 

stk møtte opp. Dette ble vurdert at burde være et årlig arrangement. 

Førjulskos rundt bålet – 10. desember – Avlyst 

Som i fjor planla vi førjulskos rundt bålet den 10. desember for alle frivillige i BOT og alle andre som 

ville delta på et lavterskel førjulsarrangement. I fjor var det ca 10-20 stk som møtte opp til pepperkaker, 

gløgg, bål og godt selskap. Dessverre måtte arrangementet avlyses på grunn av sykdom i 

arrangørgruppa. 

 

Konklusjon   

Et av målene vi hadde for 2024 var at vi skulle ha et arrangement i kvartalet. I fjor ble ikke målet nådd 

av ulike årsaker. I år har vi hatt/skal ha totalt 4 arrangementer som vi har jobbet med, selv om vi ikke 

har fordelt dem kvartalsvis. I fjor konkluderte vi med at vi i arrangementskomiteen ønsker å være med 

på å bidra til å skape en sosial arena hvor vi også kan rekruttere nye frivillige, samt bidra til påfyll av 

frilufts-motivasjon og kunnskap gjennom ulike arrangementer. Dette mener jeg at vi i alle fall til dels 

har oppnådd, gjennom to arrangementer for de frivillige i BOT. Videre har vi som mål at minst én 

frivilligsamling kan være et fast arrangement hver høst. 
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 Redaksjonskomiteen for Til fjells  

BOTs medlemsblad Til Fjells sendes digitalt på e-post. Systemet som benyttes er en felles medlems- og 

kommunikasjonsplattform som hele DNT-familien deler.  

Til Fjells sendes til alle medlemmer med registrert e-postadresse og akseptert elektronisk 

medlemsinformasjon. Dette er pr siste utsending ca 3100 mottakere. Utsendingen når fram til 99%, noe 

som forteller at medlemsregisteret er godt oppdatert. Det er kommet tilbakemelding på at 

husstandsmedlemmer og bl.a. æresmedlemmer ikke mottar utsendingene. Dette er det rettet opp i når 

siste nummer gikk ut rett før jul. 

Åpningsfrekvensen på nyhetsbrevene er på over 60%, noe vi anser som veldig bra. Sakene blir lest og 

bidrar til økt trafikk inn på hjemmesiden til BOT. Spesielt ser man at saker om hytter og fellesturer er 

populære.  

Redaksjonskomiteen har i 2024 bestått av ett medlem, Svein Henrik Hedenstad. 

Det har i år blitt sendt ut fem utgivelser. Sakene til disse er i stor grad sakset fra hjemmesiden til bot, 

dnt.no og ut.no. Ambisjonen har vært å ha minimum fire utgivelser pr år som omtrent følger kvartalene 

i året. Slik medlemsbladet er organisert nå – med stort sett publisering av eksisterende saker – vil det 

ikke være noe stort behov for flere redaksjonsmedlemmer. Om foreningen har et ønske om at 

redaksjonen produserer mer egne artikler, vil det være en begrensning kapasitetsmessig med kun ett 

medlem i redaksjonen. 

Komiteen har ikke avholdt møter i 2024 og har ikke hatt økonomiske utgifter.  

Samlet dugnadsinnsats beregnes til ca 20 timer. 

 Kalenderkomiteen 

Fra BOT har Per Arne Skjelvik (leder) og Irene Lovise Christoffersen sittet i kalenderkomiteen i år. 

Komiteen har hatt to fysiske møter og ellers hatt kommunikasjon på epost.  

Årets kalenderbilder er valgt ut blant 97 innsendte bilder fra 21 fotografer. Vi skulle gjerne hatt flere 

bilder å velge blant, men resultatet ble likevel bra. De siste årene har vi hatt med et kart i kalenderen 

som viser hvor motivet på hovedbildene befinner seg. Vi får god tilbakemelding på dette. Også 

tegningene til Matti Jäntti som pryder hver måned er populære. 

Som vanlig er det Forretningstrykk som sørger for trykkingen av kalenderen, og vi har et godt 

samarbeid. Salget startet første uka i oktober. Antall som selges, går ned år for år. Men i og med at 

annonseinntektene dekker en stor del av trykkekostnaden, går salget fortsatt med et pent overskudd. 

Vi må vurdere å endre rutinene noe når det gjelder å få inn bilder. Det er et paradoks at det 

sannsynligvis aldri har blitt tatt flere bilder på tur, men vi sliter likevel må å få inn nok til kalenderen. 

Her må vi se på alternative måter å få kontakt med alle fotografene. 

Samlet dugnadsinnsats er ca 50 timer. 

.  
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4 RÅDGIVENDE UTVALG 

 Bodømarkautvalget  

Medlemmer 

Bodømarkautvalget har i 2024 bestått av: Rolf Kåre Jensen (leder 1.1.- høst 2024), Odd Jarl Borch 

(leder 1.12.-31.12.), Ivar Aanerød, Fred Kramer, Thor Arne Nesje, Per Rekkedal, og Hans Kristian 

Smines.  

Møter 

Det har vært avholdt tre møter i utvalget: 15.4.24, 21.5.24, 2.12.24 

Det har også vært gjennomført et møte med løypetilsynene (12.6.24). 

 

Løypetilsyn 

Løypetilsynene for de løypene utvalget har ansvaret for har i 2024 bestått av følgende ni personer: 

 

Bjørnar Skaug:  

Norsia grendehus til Skauskardet 

Ivar Aanerød: 

Løypedele i Bostolidalen – Langlivatnet - Gapahuk ved hovedløypa rundt Soløyvannet 

Løypedele ved Langvasselva (på løypa Hopen - Svartvatnet – Erlingsbu) over Langvatnet – til møte 

med løypa Erlingsbu - Bostollia  

Per Rekkedal: Erlingbu-Bostoliskaret-Furumoen 

Vivian Selfors/Kari Helene Ofstad: Sandjordløypa, samt Erlingbuløypa fra løypedelet med 

Sandjordløypa til løypedelet med Kålhusløypa 

Julie Andresen: Kålhusløypa til Erlingbu 

Roar Blom: Løype Kvalvåg-Malmveien-Hopsfjellet  

Lars Norum: Løype Engan (bueskytterbanen) og Arlia til Malmveien 

Frank Melby:  Hopen-Erlingsbu over Svartvatnet. Odd Jarl Borch går inn som løypetilsyn sammen 

med Frank Melby på løypa Hopen-Svartvatnet-Erlingsbu fra desember 2024  

Arbeidsinnsats 

Bodømarkautvalget med løypetilsyn har i 2024 arbeidet 177 timer dugnad, fordelt på: 

96 timer praktisk arbeid  

81 timer administrasjon og møter 

 

HMS og miljø 
- Det har ikke vært meldt om uhell eller nesten-uhell i tilknytning til tilsynsarbeidet 

- Utvalgets arbeid har hatt små konsekvenser for miljøet ettersom det har vært knyttet til 

skiltoppsett, samt rydding og merking av avgrensede traseer for ski. 

 

Saker i utvalget  
- Mandat for Bodømarkautvalget 

- Status løypenett 

- Oppfølging løypetilsyn 
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- Opplegg for løypetilsynene-behov for prosedyre 

- Behov for skriftlige avtaler med grunneiere knyttet til løyperydding og merking 

- Oppdatering av BOT-ruter i Kartverkets nasjonale database for turruter 

- Ferdselsåreplan -handlingsdel 

- Arbeidsdeling mellom BOT og TMV/BMV ang oppfølging løyper i Bodømarka 

 

Løypenettet 

Utvalget har i dag ansvaret for rydding, brulegging og løypemerking av ni løyper. Løypene er først og 

fremst tilrettelagt som vinterløyper, men en stor del av løypene kan brukes sommerstid. 

Gjennomgang av løypenettet med løypetilsynene viser at løypenettet er godt merket, med behov for 

oppgradering noen steder. Skiltstolper blir fulgt opp løpende ved behov for reparasjon. Utvalget har tatt 

ansvaret for at posisjoner for nye skilt blir lagt inn i kartsystem ivaretatt av Berg kartografi.   

En har også tatt ansvaret for skiltvedlikehold i løyper i syv soner i Bodømarka fra Skaug til Tverlandet 

på skilt som er BOT merket.   

 

Følgende planlagt innsats ift løypenettet har vært diskutert: 

- Ødelagt bru ved Brattforsen strekning: Langlivatnet-Soløyvannsløypa. 

Medlemmer av utvalget utreder løsning for reparasjon, evt ny enklere bru. 

 

- Skader på bru strekning: Hopsløypa-Erlingbu 

Kontakt med leder Tverlandsmarkas venner om evt. bistand med reparasjon. 

 

- Tilrettelegging løype Tussvatnstua-Erlingbu 

Utvalget vurderer flere mulige løsninger for løyper Tussvatnet – Erlingsbu, i samråd med 

komiteen for Tussvatnstua. Dette gjelder elvekryssing og tilrettelegging i løypetrase opp mot 

løype Hopsfjellet-Erlingbu.  

 

- Klarlegging av oppgaver som skal ivaretas av løypetilsynene 

o Det har vært vurdert at en bør utarbeide en prosedyre for løypetilsynene, inklusiv 

administrative løsninger for innrapportering fra løypetilsynene, samt opplegg for 

administrasjonen når det gjelder å få lagt nye skiltposisjoner inn i det digitale 

kartsystemet. 

 

- Innmelding av ruter i Kartverkets  nasjonale database for tur-ruter. 

BOTs ruter bør inngå i Turrutebasen til Kartverket.  Ansvaret klargjøres med kommunen.  

Rutene kan legges inn digitalt etter GPS-registrering. 

 

- Avtaler med grunneiere om rydding og merking av løyper 

o BOT har avtaler med grunneiere der de er satt opp veimerke-stolper. Det har vært 

diskutert om en trenger avtaler med grunneiere også om rydding og merking av løype-

traséene slik DNT anbefaler. Det har vært konflikt med en grunneier som har sagd ned 

skilt fordi han ikke ønsket opplevd økt trafikk som resultat av Ti på Topp-arrangement. 

 

Representasjon 

Utvalget har vært representert i styret i Bodømarkas venner (Rolf Kåre Jensen) samt Bodø friluftsforum 

(Rolf Kåre Jensen). 

 



Bodø og Omegns Turistforening  35 

Utredninger 

Utvalget har diskutert Handlingsdelen til Bodø kommunes Ferdselsåreplan.  En har fokusert  på behov 

for innspill når det gjelder broer som bør repareres/vedlikeholdes, forlengelse av Kyststien og midler fra 

Bodø kommune  til skilt/skilttilsyn og rødmerker. 

 

Samarbeid andre organisasjoner 

Bodømarkas venner/Tverlandsmarkas venner. Utvalget har diskutert arbeidsdeling mellom BOT og 

BMV ang. oppfølging løyper i Bodømarka. Dette gjelder: 

- Ansvar for rydding og merking av løyper i Bodømarka. BOT har i utgangspunktet tatt 

hovedansvaret for åtte (vinter)løyper fra Skaug til Hopen.  

- Vedlikehold og reparasjon av broer. Dette gjelder særlig på de strekningene BOT har tatt 

hovedansvaret for, blant annet over Nesielva, Langlivatnet/Brattforssen, Tussvatnet-

Pundlihumpan, samt Svartvasselva og Langvasselva på Hopen-løypa. 

- Skilt og skiltstolper i løypetraseer i Bodømarka. Utvalget har tatt ansvaret for oppsett og 

reparasjon av rundt 300 skilt fordelt på rundt 100 skiltstolper.  

- Database over skiltstolper. Utvalget har ansvaret for å registrere posisjoner til nye skilt og 

sørge for at disse blir lagt inn i kartsystemet administrert av Berg Kartografi. 

- Innrapportering av ruter i Kartverkets nasjonale database for turruter. Flere ruter er i 

dag ikke registrert i kartene til Kartverket.  Det er uklart hvem som skal ta ansvaret for 

innrapportering. 

Bodø kommune. I Bodø kommunes ferdselsåreplan samt plan for idrett og friluftsliv er behovet for 

avklaring nevnt. Det har vært gjennomført to møter i 2023 mellom BOT-Bodømarkautvalget og 

Bodømarkas venner (BMV) (22.6.23 og 12.10.23) hvor det ble avtalt å sette ned et arbeidsutvalg for 

videre avklaring av ansvarsforhold og praktiske løsninger. Koordineringsarbeidet har ikke blitt 

videreført i 2024 men vil bli gjenopptatt i 2025 med sikte på en formell avtale mellom BOT og 

BMV/TMV. Det er ellers en god og løpende dialog med BMV/TMV om praktiske løsninger i marka. 

 Naturforvaltningsutvalget 

Medlemmer og roller i utvalget:  

Inger- Johanne Jarnæs, leder fram til oktober 2024 

Geir M. Tveide, medlem og overtok som leder fra oktober 2024 

Audun Sandberg, medlem 

Guri Slagsvold, medlem 

Eirik Vevelstad, medlem.  

Mandat og arbeidsoppgaver:  

Naturforvaltningsutvalget fungerer som et rådgivende utvalg for BOT sitt styre i 

Naturforvaltningsspørsmål, herunder: naturvernspørsmål, friluftspørsmål, spørsmål om vern av 

kulturminner og kulturmiljø, plan- og inngrepssaker. I tillegg fungerer vi som rådgivende utvalg i BOT 

sin egen arealdisponering og fysiske tilrettelegging av ruter og hytteanlegg. Vi skal også ivareta BOT 

sin representasjon i samarbeidsfora der spørsmål av naturforvaltningsmessig karakter behandles. 

I praksis betyr dette at utvalget skal fange opp og vurdere høringsinnspill på aktuelle planer og 

planrevisjoner som berører arealdisponering i BOT sitt kjerneområde. Kommunene Bodø, Gildeskål, 

Saltdal, Meløy og Rødøy med tilhørende turistforening eller turlag.  

I enkelte saker, revisjon av lov og/eller forskrifter ol., kan også utvalget vurdere å gi innspill til DNT i 

prosessen.   

Aktiviteter og møter:  

Utvalget har gjennomført 3 møter i løpet av 2024. 2 fysiske møter og ett møte på Teams.  

Ut over det skjer dialog og informasjonsutveksling i stor grad på e-post. 
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Flere av medlemmene har deltatt på følgende aktiviteter: 

Webinarer med aktuelle tema som DNT sentralt har arrangert (deltakere: Geir Tveide, Audun Sandberg, 

Inger-Johanne Jarnæs, Guri Slagsvold). 

Webinar (vannforvaltning) i regi av Forum for Natur og Friluftsliv Nordland (FNF). (Deltakere: Audun 

Sandberg og Guri Slagsvold) 

2-dages seminar i regi av Norsk Friluftsliv, hvor temaet var «Forskning i friluft». (Deltaker: Guri 

Slagsvold)  

Folkemøte/informasjonsmøte hvor Bodø kommune presenterte sin Handlingsplan for naturmangfold. 

(Deltakere: Audun Sandberg og Inger-Johanne Jarnæs). 

Deltakelse på Frivillighetskonferansen 9-10. oktober i Bodø. (Deltaker: Guri Slagsvold) 

Arbeidsverksted i regional planlegging som Nordland Fylkeskommune arrangerte. (Deltaker: Guri 

Slagsvold).  

Høringsinnspill: 

Nordland fylkeskommune: Regional plan for arealforvaltning. BOT sluttet seg til innspill fra FNF 

Bodø kommune: Innspill på Klima og energiplan 

Bodø kommune: Innspill på Handlingsplan for naturmangfold.  

Oppgaver og utfordringer i 2025: 

•  Det er en liten utfordring å følge med og holde seg på aktuelt planarbeid som vi bør 

vurdere å gi innspill på. Et godt hjelpeverktøy er nettsiden som ligger på FNF sin 

nettside: Høringsradaren - Forum for Natur og Friluftsliv 

• God dialog og samarbeid med DNT er sentralt i aktuelle enkeltsaker. Og dialog med 

FNF Nordland i regionale saker som berører BOT sin aktivitet 

• Deltakelse på aktuelle seminarer og webinarer som DNT inviterer til, og andre aktuell 

seminarer. Vil gi økt kompetanse til medlemmene i utvalget  

• Når Miljødirektoratet har godkjent besøksstrategien for Saltfjellet-Svartisen 

Nasjonalpark, vil utvalget begynne arbeidet med innspill til ny forvaltningsplan   

• Utvalget vil arbeide videre med implementering av DNT sin bærekraftstrategi i BOT 

sin totale virksomhet 

 Hedersmerkeutvalget 

Utvalget har i 2024  bestått av Bjørnar Nystrand (leder), Elin Andreassen og Tine Tangen. Utvalget har 

hatt et møte pluss e-post og telefon kommunikasjon og levert utvalgets innstilling til styret slik 

mandatet tilsier.  

 BOTs jubileumsfond  

Fondets fulle navn er: 

«Bodø og Omegns Turistforenings fond til 150-årsjubileum i 2040.» 

Fondet ble opprettet i 2008 med en grunnkapital på kr 100 000,-, med følgende formål: 

«Å gi støtte til almen nyttige tiltak i regi av BOT for å fremme et enkelt friluftsliv i foreningens 

arbeidsområde. Fondet vil spesielt støtte barne- og ungdomstettet arbeid, helsefremmende tiltak, samt 

arbeid for vern av natur og kulturgrunnlaget for friluftslivets utøvelse.» 

Generalforsamlingen velger fondets styre, som etter valg i 2004 har bestått av: Leif Aronsen (leder), 

Benn Eidissen og Steinar H Pettersen. 

Fondet er ikke tilført midler i 2004. Renteinntekter var kr 10 830,-. Totalkapitalen, inkludert disponible 

midler kr 61 317,- var kr 326 808,- pr 31.12.2024. 

Fondsstyret tror at det ville være enklere å skaffe midler dersom formålet var mer konkret og 

tidshorisonten noe kortere. Det er i så fall en sak for BOTs styre og hyttekomite. 

https://hoeringsradaren.no/?saksnivaa=fylke&saksnivaa=kommune&fylke=18
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Styret for jubileumsfondet har hatt 3 møter i 2004, hvorav ett med BOTs styre og ett med 

hyttekomiteen. Styret er enig i våre betraktninger og vil i samarbeid med hyttekomiteen skissere ett 

konkret prosjekt og en tidsramme. 

Eventuelle endringer i fondets vedtekter som følge av dette må godkjennes av generalforsamlingen. 

. 

. 

 


